
احمد امیرآبادی فراهانی ،  عضو کمیسیون مشترک طرح صیانت از فضای مجازی :

اجازه  فیلترینگ  نخواهیم  داد

روزنامه اجتماعی، فرهنگی، سیاسی   8 صفحه   5000 تومان   سال دهم   شماره        3162      شنبه   اول     آبان      1400                 وادت حضرت رسول اکرم )ص( و امام جعفر صادق )ع( مبارک باد

جامعه 4

ورزش 6

حاج علی اکبری :  برنامه 
دشمنان »استحاله هویت امت 
اسامی«  است

رئیس قوه قضاییه:
اجرای طرح تقدیر از نقدهای 
برتر درباره قوه قضاییه 
تبلیغاتی نیست

علیرضا دبیر:
 برای المپیک ۲۰۲۴  
هدفگذاری کنید

2

2

سیاست 2

روزنامه صبح ایران

8

معصومه پاشائی بهرام :

انبارهای لوازم خانگی
 مملو از کاا است

تکمیل راه آهن   میانه - اردبیل با جدیت دنبال شود
سید  ابراهیم   رئیسی  : 

آگهي تجدید مناقصه
 عمومي

با توجه به اينكه شهرداري بندرگناوه در نظر دارد پروژه  زيرسازی وآسفالت کوچه و معابردر سطح شهر گناوه کد 1400/01  به شرح ذيل را  به پيمانكاران واجد 
صاحيت و داراي شرايط مربوطه از سازمان هاي ذيربط را از طريق سامانه تدارکات الکترونيکی دولت )ستاد(  واگذار نمايد، لذا از كليه پيمانكاران واجد صاحيت  
كه داراي صاحيت در رشته مربوطه هستند دعوت مي گردد مطابق جدول زمانبندي ذيل به سامانه مذکور به آدرس www.setadiran.ir  مراجعه و نسبت به 
دريافت اسناد و مدارک  اقدام نمائيد.ازم است مناقصه گران در صورت عدم عضويت قبلی ،مراحل ثبت نام در سايت مذکور و دريافت گواهی امضای الکترونيکی 

را جهت شرکت در مناقصه محقق سازند. 

مبلغ برآورد اولیه موضوع
 مدت شماره فراخوان)ریال( 

قرارداد
آخرین مهلت  

خرید اسناد
آخرین مهلت  
تحویل پاكات

  تاریخ بازگشایي 
پاكت ها

مبلغ تضمین 
شركت در 

مناقصه )ریال(
تجدید مناقصه پروژه زیرسازی 
وآسفالت کوچه و معابردر سطح 

شهرگناوه کد ۱۴۰۰/۰۱ 
۵/ پنج ماه ۲۹/۴۳۷/۹۱۳/۹۵۴۲۰۰۰۰۵۰۰۴۱۰۰۰۰۰۵

۱۴۰۰/۰۷/۲۹۱۴۰۰/۰۸/۱۰۱۴۰۰/۰۸/۱۱۱/۸۰۰/۰۰۰/۰۰۰شمسی

توضيحات :
1- محل وآخرين مهلت تحويل اسناد ) شامل اصل پاکت الف ( : تحويل  اصل ضمانت نامه بانکی ) پاکت الف ( دبيرخانه شهرداری بندر گناوه  و 
دريافت رسيد الزامی است . ضمناً تا پايان وقت مورخ درج شده در جدول .ضمناً تصوير پاکت الف و ساير پاکات ب و ج در سامانه الکترونيکی دولت ) ستاد ( 

بارگذاری گردد . 
2-  پاكت هاي  مناقصه در ساعت 15/ پانزده صبح مورخ درج شده در جدول گشوده مي شود.

3- تضمين شركت در  مناقصه مي بايست به صورت ضمانت نامه بانكي يا ضمانت نامه صادر شده از مؤسسات غير بانكي تحت نظارت بانك مركزي جمهوري 
اسامي يا اوراق مشاركت يا واريز وجه نقد به حساب  سپرده 3100001884003 بانک ملی شعبه مرکزی بندر گناوه ارائه گردد. 

4- ضمناً متن آگهي در شبكه اطاع رساني شهرداري بندر گناوه به آدرس:  Tme/shahrdariyegenaveh درج گرديده است.
5- هزينه درج آگهي در دو نوبت به عهده برنده مناقصه ميباشد.

6- مدت اعتبار پيشنهادها سه/3 ماه از تاريخ افتتاح پيشنهاد مي باشد.
7- شهرداري در رد يك يا تمام پيشنهادها مختار است در اين صورت سپرده ها مسترد خواهد شد.

8-  ساير جزئيات و شرايط در اسناد مناقصه درج شده است.
9- محل دريافت و تحويل اسناد سامانه تدارکات الکترونيک دولت ) ستاد( و محل گشايش پيشنهاد ها واقع در اتاق شهرداربندر گناوه می باشد. 

10- اطاعات دستگاه مناقصه گذار جهت دريافت اطاعات بيشتر در خصوص اسناد مناقصه و ارائه پاکت الف: آدرس : بندر گناوه – بلوار امام خمينی)ره( – 
شهرداری بندر گناوه – طبقه دوم امورپيمان  و قراردادها می باشد.

تاريخ انتشار نوبت اول : شنبه  1400/07/24    تاريخ انتشار نوبت دوم : شنبه 1400/08/01

 نوبت دوم

امور پیمان و قراردادهای شهرداری گناوه

شهرداری بندرگناوه
آگهی مناقصه عمومی

شهرداري تاكستان درنظردارد به استناد بند ))1(( مصوبه شماره 9 شوراي اسامی شهر به شماره نامه 400/6/232 مورخه  
1400/06/28  اجراي پروژه  به شرح زير را ازطريق مناقصه عمومي  به پيمانكاران واجد شرايط واگذارنمايد .

1-  موضوع مناقصه: »اجرای آسفالت معابر سطح شهر تاکستان بصورت مکانيزه« با برآورد اوليه بمبلغ کل 
11/890/000/000 ريال  بمدت 12 ماه شمسی. 

2- شرايط متقاضي: ارائه مجوز و گواهی صاحيت مورد تائيد وامكانات و تجهيزات و ماشين آات مربوط به اجراي 
پروژه و همچنين ارائه رزومه كاری مشابه ) سوابق اجرايي (.

3- مبلغ و نوع سپرده شرکت درمناقصه: مبلغ 600/000/000 ريال بصورت ضمانت نامه بانكي و يا واريز بحساب 
شماره 100801228486 بنام شهرداري تاكستان نزد بانك شهر شعبه تاكستان. 

4- مهلت و محل دريافت اسناد مناقصه: از روز دوشنبه مورخه 1400/08/03 امور قراردادهای شهرداری تاکستان.  
5- مهلت و محل تحويل اسناد مناقصه: حداكثر تا پايان وقت اداري روز پنج شنبه  مورخ 1400/08/13 به دبيرخانه 

شهرداری تاکستان. 
6- تاريخ بازگشايي پاكات : روز شنبه مورخ 1400/08/15 ساعت 14:00 در دفتر شهردار تاكستان.

7- هزينه نشر آگهي به عهده برنده مناقصه مي باشد.
8- در صورتيکه برندگان اول و دوم و سوم حاضر به انعقاد قرارداد نشوند، سپرده آنان بترتيب  ضبط خواهد گرديد.

9- شهرداري در رد يا قبول پيشنهادات مختار است و به پيشنهادات مخدوش، مشروط و ارائه بعد از تاريخ تحويل اسناد، 
ترتيب اثر داده نخواهد شد. 

10- ساير اطاعات مربوط به منا قصه دراسناد مناقصه درج گرديده است.
11- در صورت نياز به كسب اطاعات بيشتر با شماره تلفن 35230701-028 واحد قراردادهاي شهرداري تماس حاصل 

فرمائيد. 
تاريخ انتشار نوبت اول : 1400/7/24 تاريخ انتشار نوبت دوم : 1400/8/1

 نوبت دوم

اصغرتقی پور- سرپرست شهرداری تاکستان

شهرداری اکستان

رئیس کمیســیون حقوقی و قضایی 
مجلس معتقــد اســت گزارش های 
مغرضانه حقوق بشری علیه جمهوری 
اسامی ارائه می شود لذا ستاد حقوق 
بشــر نیز باید چنیــن گزارش هایی از 
اقدامات ضد حقوق بشری آنها داشته 
باشیم.موســی غضنفرآبادی ، با اشاره 
به وضعیت حقوق بشــر در دنیا گفت: 
وقتی آمریکایی ها مــا را به موضوعات 
حقوق بشری متهم می کنند می دانند 
نگاه سیاســی به این موضوع داشته و 
دروغ مــی گویند.نماینــده مردم بم، 

ریــگان، فهرج و نرماشــیر در مجلس 
شــورای اســامی در ادامه با اشاره به 
جو رســانه ای آمریکایی هــا علیرغم 
آگاهی افــکار عمومی، عنــوان کرد: 
هیچ کشــوری بیش از آمریکا حقوق 
بشــر را پایمال نمی کنــد و نمونه آن 
را در بســیاری از کشــورها دیده ایم 
که هر کجا پا گذاشــته انــد، جنایات 
عظیمی بر جای مانده اســت.وی در 
ادامه با اشــاره به فعالیت های حقوقی 
و قضایی در مجلس شــورای اسامی 
که با هدف احقاق حقوق مردم اســت، 

اظهار داشت: کمیســیون اصل نود و 
کمیسیون قضایی موضوعات حقوقی 
را پیگیــری می کنند کــه در دنیا بی 
نظیر اســت. غضنفرآبادی ادامه داد: 
از ســوی دیگر قوه قضائیه به خصوص 
رئیــس آن ارتبــاط نزدیک بــا مردم 
دارد در حالــی که در هیــچ جای دنیا 
مســئوان رده باای دســتگاه های 
قضایی در کنار مجرم، متهم و زندانی 
نمی نشــینند و حتی از زنــدان های 

خود بازدید نمی کنند.
وی در ادامــه با تأکید بر اینکه ســتاد 

حقوق بشــر بایــد فعالیت خــود را 
افزایــش داده و مســائل حقوقــی را 
پیگیــری کنــد، اظهار داشــت: این 
ســتاد باید جایی که حقوق بشــر از 
ســوی کشــورها نقض شــده، آن را 
اعام کند و کار میدانی گســترده ای 
در دفــاع از اقدامات حقوق بشــری 
ایران و افشــای نقض حقوق بشــر از 
سوی سایر کشــورها از جمله آمریکا و 
رژیم صهیونیستی داشــته باشد و آن 
را رســانه ای و در نهادهای بین المللی 

منعکس کنند.

هیچ کشوری بیش از آمریکا حقوق بشر را پایمال نمی کند
عضو کمیســیون امور داخلی کشور 
و شــوراها در مجلــس اعتقــاد دارد 
دیپلماسی پارلمانی می تواند در کنار 
دستگاه دیپلماســی ایران و چین قرار 
بگیرد تا شاهد اجرایی شدن برنامه ۲۵ 

ساله باشیم.
محمدحســن آصفری، با اشــاره به 
اینکه فصل جدیــدی در روابط ایران و 
چین با اجرایی شــدن برنامه ۲۵ ساله 
آغاز می شــود، گفت: افزایش ســطح 
روابط در زمینه های مختلف از جمله 

دستورکارها میان دو کشور است.
نماینــده مــردم اراک و کمیجــان و 
خنداب در مجلس شــورای اسامی 
اظهار کرد: حوزه های مختلفی مانند 
گردشــگری، صنعــت، نفــت و گاز، 
پتروشیمی و پاایشــگاهی، سرمایه 
گذاری های مشــترک و غیره از جمله 
مواردی هســتند کــه بایــد فرآیند 
همکاری های دوجانبه آنها از ســوی 

دستگاه های مرتبط فراهم شود.
وی با اشــاره به اینکه مجلس شورای 

اسامی نیز باید از مفاد توافق میان دو 
کشور مطلع شــود تا این امر تسهیل 
شــود، ادامه داد: در واقع دیپلماســی 
پارلمانی نیز می تواند در کنار دستگاه 
دیپلماســی دو کشــور قرار بگیرد تا 

تصمیمات بهتری اتخاذ شود.
این نماینده مــردم در مجلس یازدهم 
افزود: باید اذعان کرد هر نوع همکاری 
میان دو کشــور مذکور باید بر اساس 
منافع دوجانبه باشــد تا منافع ملی هر 
کشور تامین شود؛ به عبارتی اقدامات 

باید بر اساس اصول دستیابی به امتیاز 
برابر پیش برود.

عضو کمیســیون امور داخلی کشور 
و شــوراها در مجلس شورای اسامی 
خاطرنشــان کرد: در این میان نباید 
فراموش کرد کــه ایــاات متحده و 
همپیمانانش از اجرایی شــدن برنامه 
۲۵ ســاله میان ایــران و چین هراس 
زیــادی دارنــد و تاش مــی کنند 
 این مهــم محقق نشــود کــه امری 

شکست خورده خواهد بود.

دیپلماسی پارلمانی می تواند زمینه ساز تسهیل اجرای برنامه ۲۵ ساله ایران-چین باشد



نماینده مردم شــیراز و زرقان در مجلس شورای اســامی گفت: سفر 
های اســتانی رئیس جمهور امید آفرین  اســت و باعث افزایش اعتماد 

میان مردم و مسئوان خواهد شد.
 ابراهیم عزیزی  با ارزیابی مثت از سفر استانی رئیس جمهوری به استان 
فارس گفت: یکی از کار های خوبی که دولت ســیزدهم شــروع کرده و 
قابل تقدیر است، سفرهای استانی اســت زیرا باعث ارتباط مسئوان با 

طبقات پایین و ضعیف جامعه می شود.
نماینده مردم شــیراز و زرقان در مجلس یازدهم ادامه داد: تاش باید 
شــود تا ارتباط دولت با ســرمایه اجتماعی یعنی مردم مستحکم تر از 

گذشته باشد.
وی افزود: تمرکز دولت باید برای افزایش کارآمدی ســفرهای استانی و 
رفع مشــکات و دل نگرانی های مردم از طریق تدوین برنامه زمابندی 

شده باشد.
عزیزی تصریح کرد:سفرهای اســتانی با این رویکرد آغاز شده و دولت 
سیزدهم عزم جدی برای عملیاتی شدن وعده هایش داشته باشد اما با 
این حال باید به این نکته توجه کرد که تحقق بخشی مهمی از مطالبات 

نیازمند زمان و پیگیری مجدانه مسئولین استانی دارد.  
وی با اشــاره به برخی از اظهار نظرها درباره ســفر های استانی رئیس 
جمهور گفت: آنهایی که می گویند این سفر جز هزینه تراشی خروجی 
ندارد چون به پشــت میز نشــینی عادت کردند و مدیریت را اتاق های 
بسته،تشریفات و بروکراســی پیچیده اداری می بینند اینگونه صحبت 

ها را بیان می کنند.
نماینده مردم شــیراز و زرقان در مجلس یازدهم عنوان کرد: سفر های 
استانی رئیس جمهور امید آفرین  اســت که باعث افزایش اعتماد بین 

مردم و مسئوان خواهد شد.
وی ابراز کرد: آن هایی که نســبت به سفر های اســتانی رئیس جمهور 
انتقاد دارند جرات رفتن بین مــردم را ندارند زیرا بیــن مردم با برخی 
از افراد و مدیران فاصله زیادی وجود داشــته بــرای همین در پی طرح 

ایرادات نسبت به سفر های استانی هستند.
عزیزی عنوان کــرد: نمایندگان اعتقاد دارند کــه رئیس جمهور مانند 
سایر مسئوان کشور در بین مردم حضور داشته باشد و همه مسئولین 
در راســتای کســب رضایت مردم تاش کنند زیرا در نظام اســامی 

چیزی به نام ریاست نداریم.
نماینده شــیراز و زرقان در مجلس بیان کرد: تفاوت نظام اســامی با 
سایر نظام های سیاســی این است که آن ها ریاســت می کنند ولی ما 

مسئولیت می پذیریم و باید آن را به نحو احسن انجام دهیم.
وی ادامه داد: اینکه یک مسئولی تحت عنوان کرونا خودش را در داخل 
اتاق شیشــه ای قرار داد و شــرایطی را فراهم آورد تا ماقات با او برای 
مسئوان دولتش سخت شــود آیا این حضور این نوع افراد در راس امور 
کشــور خوب بود ؟ یا اینکه رئیس جمهور در بین مردم حضور داشــته 

باشد؟
عزیزی تصریح کرد: بهتر است منتقدان به عملکرد خودشان برگردند و 

گفتار و کردار ناپسندشان توجه کنند و روی این سفر ها ایراد نگذارند.

نگرانی از تامین گاز زمستان /»مصارف 
خانگی و خودرویی«کنترل شود

عضو کمیســیون انرژی گفــت: در بودجه۱۴۰۰ پیــش بینی کردیم 
مصارف خانگی و خودرویی ، گاز ســاماندهی شود و از دولت انتظار اجرا 

و نظارت دقیق داریم.
مالک شــریعتی عضو کمیســیون انرژی مجلس در توئیتی در صفحه 
شخصی خود نوشت: از تامین گاز زمستان نگرانی هست، اما امیدواریم 
که با تدابیر مختلف ازجمله واردات از ترکمنســتان، از مشــکل عبور 

کنیم.
نماینده مــردم تهــران در مجلس تاکید کــرد: شــورای عالی انرژی 
جایگاهی مهم، اما فعا ناکارآمد اســت؛ چون دبیرخانه اش در سازمان 
برنامه اســت. اگر دبیرش در جایــگاه معاون رئیس جمهور بنشــیند، 

سیاستگذاری انرژی یکپارچه می شود.
وی همچنین در توئیتی دیگر، نوشت: از توزیع روزانه ۶ هزارتن گازمایع 
داخل کشور )بجز صادرات(، یک سوم به محل مصرف برنامه ریزی شده 
رسیده، مابقی یا بطور غیراستاندارد در خودروها استفاده شده یا قاچاق 

می شود.
شــریعتی تاکید کرد:در بودجــه۱۴۰۰ پیش بینــی کردیم مصارف 
خانگی و خودرویی ســاماندهی شــود و از دولت جدیــد انتظار اجرا و 

نظارت دقیق داریم.

روابط ایران و عراق بی نظیر و عمیق است
مشــاور مقام معظم رهبری در امــور بین الملل در دیدار با نخســت وزیر 

پیشین عراق روابط دو کشور را بی نظیر و عمیق توصیف کرد.
به نقــل از خبرگزاری صداوســیما، علی اکبر وایتی مشــاور مقام معظم 
رهبری در امور بین الملل  در دیدار »عادل عبدالمهدی«، عراق را کشــور 
دوســت و برادر خواند و گفت: جمهوری اســامی ایران همیشه در کنار 
دولت و ملت عراق خواهند ماند و ما روابط عمیق و تاریخی با یکدیگر داریم 
و در دنیا کمتر دو ملتی پیدا می شــود که این مقدار اشــتراکات بی نظیر 
داشته باشــند و راهپیمایی اربعین نمونه ای از این همکاری ها و تعامات 

است.
وایتی افزود: نقش افراد برجسته و با تجربه ای مانند شما بسیار ارزشمند 

است و ان شاه اقدامات اساسی به نفع ملت عراق انجام خواهد شد.
مشــاور مقام معظم رهبــری در امــور بین الملل تأکید کــرد: جمهوری 
اسامی ایران آمادگی ارائه کمک و همکاری را با دولت و ملت عراق دارد و 
خوشبختانه در حوزه دانشگاهی هم اقدامات مثبتی انجام شده که با قوت 

ادامه خواهد داشت.

رییس جمهوری 
گفت: امیدواریم 
به دنبال اقداماتی 
که انجام شده، 
باقیمانده پروژه راه 
آهن میانه اردبیل با 
جدیت دنبال شده 
و ظرف مدت یک 
سال تا یک سال 
و نیم این پروژه 
افتتاح شود.

حجت ااسام 
محمدجواد 
حاج علی اکبری 
در خطبه های نماز 
جمعه تهران که در 
دانشگاه تهران و 
بعد از بیست ماه 
وقفه به علت شیوع 
کرونا برگزار شد، 
اظهار کرد: مسئله 
وحدت در بین امت 
اسامی یک مسئله 
سطحی نیست، یک 
روش نیست، بلکه 
یک راهبرد است. 
مهمترین مسئله در 
بین امت اسامی 
اتحاد صفوف جان ها، 
دل ها و اندیشه های 
آن ها است، که از 
آن تعبیر به اخوت 
می شود. این رابطه 
را خداوند متعال بین 
مؤمنان ایجاد کرده و 
از آنها می خواهد که 
این رابطه را حفظ و 
صیانت کنند.

سفر های استانی باعث افزایش 
اعتماد میان مردم و مسئوان 
خواهد شد
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عضو کمیسیون مشترک طرح صیانت از فضای 
مجازی گفت: به هیچ عنوان اجازه فیلترینگ و 
یا کاهش ســرعت اینترنت را نخواهیم داد، اگر 
چنین مصوبه ای داشــته باشیم از حضور در این 

کمیسیون انصراف خواهم داد.
به نقل از صدا و سیما، احمد امیرآبادی فراهانی، 
با بیان اینکــه پس از تدوین آییــن نامه داخلی 
کمیســیون مشــترک طرح صیانت از فضای 
مجــازی، کلیات ایــن طرح در کمیســیون به 

بررســی و رای گذاشته خواهد شــد، گفت: ما 
در این کمیســیون به دقت مفاد طرح را بررسی 
خواهیم کرد، برخی از مواد طــرح قبلی نیاز به 

تغییرات دارد.
امیرآبادی ادامه داد: مثاً بــا وجود تحریم های 
ظالمانه علیــه ایران امکان الزام به بازگشــایی 
دفاتر شــرکت های خارجی، چون اینستاگرام و 
فیسبوک و... در ایران وجود ندارد، از طرفی هم 
نمی توان اجازه داد که این پلتفرم ها بدون توجه 

به قوانین کشور ما هر فعالیتی انجام دهند.
امیرآبــادی گفــت: فیلتر و مسدودســازی راه 
حل نیســت بلکه ما باید در کمیسیون مشترک 
به دقت این را بررســی کنیم و بــه یک راهکار 

عملیاتی برسیم.
وی افزود: من بــه هیچ عنوان موافق انســداد 
شــبکه های اجتماعی خارجی نیســتم، بنده و 
بسیاری از مسئوان عالی رتبه هم عضو همین 
شبکه های اجتماعی هســتیم که برخی از آنها، 

چــون توییتر در ایــران فیلتر هســتند؛ وقتی 
مسئوان کشور هم در چنین شبکه ای فعالیت 
دارند واقعا دلیل انسداد و فیلترینگ چیست؟! 

معنی ندارد.
عضو کمیســیون مشــترک طــرح صیانت از 
فضای مجازی خاطرنشــان کرد: به هیچ عنوان 
اجازه فیلترینگ و یا کاهش ســرعت اینترنت را 
نخواهیم داد، اگر چنین مصوبه ای داشته باشیم 

از حضور در این کمیسیون انصراف خواهم داد.

امیرآبادی:  اجازه فیلترینگ نخواهیم داد

رییس جمهــوری گفــت: امیدواریم بــه دنبال 
اقداماتی که انجام شــده، باقیمانده پروژه راه آهن 
میانه اردبیل با جدیت دنبال شــده و ظرف مدت 

یک سال تا یک سال و نیم این پروژه افتتاح شود.
رییســی روز جمعه و در ادامه بازدید از پروژه های 
اســتان اردبیل از پروژه راه آهن میانــه - اردبیل 
بازدید و در جریان  آخرین وضعیت پیشــرفت آن 

قرار گرفت.
 رییس جمهوری در جریان بازدیــد از این پروژه 
ریلی گفت: اجرای این پروژه بیش از دو دهه طول 
کشــیده و انتظار مردم اردبیل نســبت به شروع 

به کار این پروژه متاســفانه طوانی شــده است. 
من فکر می کنم ان شاءاه باید کار متفاوتی برای 

تکمیل این پروژه صورت بگیرد.
رییس دولت سیزدهم با بیان اینکه پروژه  راه آهن 
اردبیل بسیاری از مسائل اســتان را حل می کند، 
گفــت: امیدواریم به دنبال کاری که انجام شــده 
بخشی از کار که مانده اســت با جدیت دنبال شود 
و ظرف مدت یک سال تا یک ســال و نیم تکمیل 
شود. البته دوســتان قول داده اند که زودتر از این 
افتتاح شود ولی من با احتیاط می گویم یک سال 

به بهره برداری می رسد.

رییسی در پاســخ به ســوالی درباره بازدیدهای 
امروز خود و دیدارهایش با مردم اســتان اردبیل 
اظهار کرد: ارتبــاط با مردم و اطــاع پیدا کردن 
از دیدگاه هــا و خواســته های مردم بــرای من و 
همکارانــم غنیمت اســت. ان شــاءاه بتوانیم 
خواســته های مردم را دنبال کنیــم. مهم اجرای 

خواسته مردم است.
وی ادامه داد: ما در این ســفر و ســفرهای دیگر با 
افتتاح و آغاز به کار به آن معنا که بخواهیم کلنگی 
بر زمین بزنیم و بگوییم یک پروژه شــروع شــد، 
مواجه نیستیم. ما با پروژه های نیمه تمام بسیاری 

مواجه هســتیم و این پروژه ها مردم را به ســتوه 
آورده است. در هر منطقه ای که می رویم می بینیم 
که پروژه ها نیمــه تمام مــردم را عصبانی کرده و 
امیدواریم بتوانیم در این ســفرها برخی از انتظار 

مردم را برآورده کنیم.
عملیات ســاخت راه آهن میانه- اردبیل از اوایل 
سال ۹۲ شروع شده اســت. این پروژه ریلی ۱۷۵ 
کیلومتری دارای ۸ ایستگاه است که از این تعداد 
دو ایســتگاه تشــکیاتی در اردبیل و میانه واقع 
شده است. برای این مســیر همچنین ۳ ایستگاه 
مســافری و ۳ ایســتگاه فنی پیش بینی شده در 

حال احداث است.
ســاختمان ایســتگاه اردبیل به صورت دو طبقه 
اسکلت فلزی با طراحی مدرن در ۴۸۰۰ متر مربع 
زیربنا و ۹۸ درصد پیشرفت است. ساختمان های 
فاز ۱ ، ۴۸ هزار مترمربــع  زیربنا دارد و ۸۲ درصد 

پیشرفت داشته است. 
بر اســاس ایــن گــزارش کل ســاختمان های 
ایســتگاه ها با ۲۴ هزار و ۵۰۰ متــر مربع زیربنا و 
۶۴ درصد پیشــرفت داشته اســت. پیشرفته کل 
ایستگاه ها با احتساب ایستگاه های  بین راهی ۷۷ 

درصد پیشرفت داشته است.
حداکثر ســرعت طراحی قطار مســافری ۱۶۰ 
کیلومتر در ســاعت برای قطار مســافری و ۱۲۰ 

کیلومتر در ساعت برای قطار باری است.
۴۰ درصد این مســیر در مناطق کوهستانی است 
و ۴۰% در تپه ماهور و ۲۰% در دشــت واقع شده 

است.
این پروژه که میزان پیشــرفت فیزیکی زیرسازی 
آن بیش از ۹۰ درصد اســت، دارای ۲۴ کیلومتر 
تونل و بیش از ۴۳۰۰ متر پل اســت.ریل گذاری 
فاز یک ۴۱ درصد تاکنون پیشــرفت داشته است 
. تاکنون دو هزار و ۷۸۰ میلیــارد تومان برای این 

پروژه هزینه شده است.
رییســی که   برای ســفر یک روزه وارد از طریق 
فرودگاه پارس آباد وارد استان اردبیل شده است، 
از پروژه های مختلف این استان بازدید و در جریان 
آخرین وضعیت این پروژه ها قرار گرفت. شــبکه 
آبیاری و زهکشی پایاب سد خداآفرین و پروژه باند 
دوم پارس آباد- اردبیل پروژه هایی بود که رییس 
جمهوری  از این پــروژه ها بازدید کــرد. رییس 
جمهوری  همچنین با جمعی از عشــایر دشــت 

مغان دیدار و گفت و گو کرد.

 رییس جمهوری: تکمیل راه آهن
 میانه - اردبیل با جدیت دنبال شود

امام جمعه موقت تهران با بیان اینکه دشــمنان برای »اســتحاله هویت امت 
اســامی« هر روز برنامه تازه ای دارند گفت: به همین دلیل وحدت مسلمانان 

راهبردی مهم است.
حجت ااســام محمدجواد حاج علی اکبری در خطبه های نماز جمعه تهران 
که در دانشگاه تهران و بعد از بیســت ماه وقفه به علت شیوع کرونا برگزار شد، 
اظهار کرد: مسئله وحدت در بین امت اسامی یک مسئله سطحی نیست، یک 
روش نیســت، بلکه یک راهبرد است. مهمترین مســئله در بین امت اسامی 
اتحاد صفوف جان ها، دل ها و اندیشه های آن ها است، که از آن تعبیر به اخوت 
می شود. این رابطه را خداوند متعال بین مؤمنان ایجاد کرده و از آنها می خواهد 

که این رابطه را حفظ و صیانت کنند.
امام جمعــه موقت تهران ادامــه داد: بــا بردباری و محبت، مشــکات امت 
اســامی باید بین آنها به صورت داخلی حل و فصل شــود. اختاف سلیقه ها 
و دیدگاه های مختلف در ســاحت پیامبر اعظم در محیط عمومی حل و فصل 
می شود، که این درخواست صریح خداوند است که در اخاق نبوی وجود دارد. 
وحدت درونی در ســیره نبوی مورد تاکید قرار گرفته است و مردم پشتوانه و 

حامی یکدیگر هستند.
دشمنان برای »استحاله هویت امت اسامی« هر روز برنامه تازه ای دارند

وی با تاکید بر اینکه دشــمنان برای »اســتحاله هویت امت اسامی« هر روز 
برنامه تازه ای دارند گفت: برنامه دشــمنان برای استحاله هویت امت اسامی 
نشان می دهد، تاکید پیامبر و قرآن بر اتحاد به چه دلیل است، مسئله وحدت 
و اتصال ایمانی و اخوتی امّت، مســئله ای اساسی اســت، پشتوانه این وحدت 
تقوا است این خیر بزرگ، کلید حل همه مشکات امت است، پشتوانه درونی 

می خواهد که این پشتوانه تقوا است.
حجت ااســام حاج علی اکبری  تاکید کرد: قوم گرایی و اصرار بر ســلیقه ها 
امت را به جان هــم می اندازد، جریان نفــاق به دنبال فتنه بــرای به جان هم 
انداختن امت اسام است. شناسایی جریان نفاق و جلوگیری از ورود نفاق نیاز 

به بصیرت دارد.
جمهوری اسامی پرچم وحدت را در جامعه اسامی برافراشته است

حاج علی اکبری  تصریح کرد: جمهوری اسامی ایران بر اساس طبع محمدی 
خودش از آغاز تأسیس تاکنون مساله وحدت را در دستور کار خود قرار داده و 
با راهنمایی امام راحل و امام حاضر مقام معظم رهبری این خط را دنبال کرده 

و پرچم وحدت را در جامعه اسامی برافراشته است.
خطیب موقت نماز جمعه تهــران، نماز جمعه را مرکز اصلــی اتصال صفوف 
توحیدی مؤمن به همدیگر دانســت و گفت: با نماز جمعه برادری و اخوت در 

جامعه اسامی تقویت و گسترش می یابد.
وی با اشاره به خســارات کرونا در ماه های گذشــته گفت: یکی از بزرگترین 

خســارات کرونا محدود کردن مراسم معنوی و نداشــتن نماز جمعه در شهر 
تهران بود. البته نهادهای دینی در این مدت خوش درخشــیدند و هماهنگ با 

ستاد ملی مقابله با کرونا اقدامات بسیار خوبی داشتند.
حجت ااســام حاج علی اکبری  در خطبه دوم نماز جمعه  با اشاره به حوادث 
رخ داده در ۲۰ ماه گذشــته گفت: در این مدت حوادث تلخ و شیرین بسیاری 
در جهان داشــتیم. البته اولین آن، پیروزی ملت بزرگ ایران در برابر فتنه ها 
و توطئه ها بود از یک ســو کرونا و آســیب هایی که به زندگی مردم وارد شد و 
تعدادی از مردم ما متأســفانه از دست رفتند و از ســوی دیگر ظلم مضاعف و 

جنایت آمریکایی ها در شرایط کرونا را شاهد بودیم.
خطیب موقت نماز جمعه تهــران ادامه داد: کم تدبیری های مســئوان نیز 
مشکاتی را برای مردم به وجود آورد و اینها در شرایطی بود که ما با یک جنگ 
رسانه ای علیه ملت ایران رو به رو بودیم اما ملت بی نظیر ایران در برابر دشمن 
ایســتادند و از این جنگ تمام عیار ســربلند و پیروز بیرون آمدند و توانستند 

زیباترین صحنه ها را در میدان خدمت و کمک مومنانه بیافرینند.
وی با اشاره به اقدامات صورت گرفته توسط مردم و سایر دستگاه ها در مقابله 
با شیوع کرونا گفت: مردم و نیروهای مســلح و گروه های جهادی با حضور در 
میدان خدمت، خدمات بسیاری را به مردم ارائه دادند و در این مدت به خوبی 

درخشیدند.
حاج علی اکبری  با اشــاره به خدمات کادر درمان در مقابله با شــیوع ویروس 
کرونا تصریح کرد: ۲۰ ماه اســت کادر درمان در صف اول مبارزه با شیوع کرونا 
حضور دارند و در این مسیر مجاهدت های فراوانی کردند و شهدایی را نیز اعطا 
کردند که جا دارد به همه آنها خدا قوت بگوییم و در برابر شــهدای سامت سر 

تعظیم فرود آوریم.
شکست آمریکا در افغانســتان را آخرین حلقه زنجیره شکست های آمریکا در 

منطقه و جهان دانست
خطیب موقت نماز جمعه تهران با اشاره به حوادث رخ داده در ۲۰ ماه گذشته 
در سطح منطقه و جهان گفت: در این ماه ها مجموعه ای از حوادث را در سطح 
منطقه و جهان شاهد بودیم که همه آنها نشــان دهنده شکست آمریکاست. 
آمریکایی ها در داخل با آن افتضاحاتی که در انتخابات ریاست جمهوری شان 
رخ داد شکســت خوردند و بعد از انتخابات نیز این شکست ادامه پیدا کرد. در 
سطح منطقه و جهان نیز شکست های آمریکا سرعت بیشتری به خود گرفت و 

ما هر روز شاهد شکست آنها هستیم.
وی ادامه داد: روند افول آمریکا با ترور شــهید سلیمانی شروع شد و با عملیات 
نیروهای مسلح ایران در در هم کوبیدن عین ااسد و تصویب خروج نیروهای 
آمریکایی از عراق در مجلس این کشــور ادامــه پیدا کــرد. آمریکایی ها در 

توطئه های خود در لبنان و سوریه شکست خوردند و این روند ادامه دارد.

حاج علی اکبری  با اشاره به تحوات رخ داده در رژیم صهیونیستی گفت: رژیم 
صهیونیستی نیز در نبرد ۱۲ روزه سیف القدس شکست خورد و مقاومت مردم 
یمن نیز با عزت و اقتدار ادامه دارد و ان شاءاه در آینده ای نزدیک پیروزی آنها 

رقم خواهد خورد.
خطیب موقت نماز جمعه تهران شکست آمریکا در افغانستان را آخرین حلقه 
زنجیره شکست های آمریکا در منطقه و جهان دانســت و گفت: شاهد بودیم 
آمریکا بعد از ۲۰ سال چگونه از افغانستان فرار کرد. البته توطئه های استکبار 
جهانی به سرکردگی آمریکا ادامه دارد و این توطئه ها را در شمال غرب ایران و 
حوادث اخیر در لبنان و انفجار در دو نماز جمعه شهرهای افغانستان مشاهده 
کردیم که جا دارد با ملت افغانســتان همدردی کنیم و از مسئوان این کشور 
بخواهیم که حافظ جان مسلمانان باشــند و عامان این جنایت ها را به سزای 

اعمال شأن برسانند.
وی تصریح کرد: همه اتفاقاتی که در حال رخ دادن اســت نشانه استیصال ابر 
جنایتکار زمان ما یعنی آمریکاست، آمریکایی ها بعد از ۲۰ سال و هزینه های 
هنگفتی که برای ایجــاد خاورمیانه جدیــد کردند و با ثبت بیــش از ۸ هزار 
تریلیون دار هزینه باید از منطقــه بروند و به آنها می گوئیــم اگر ۸۰۰ هزار 

تریلیون دار هزینه کنید راهی ندارید و باید منطقه ما را ترک کنید.
خطیب موقت نماز جمعه تهران با اشاره به اتفاقات رخ داده در ۲۰ ماه گذشته 
در کشورمان اظهار داشت: در داخل کشور نیز در ماه هایی که گذشت تحوات 
بزرگی داشــتیم. از سویی شــاهد اقتدار نیروهای مســلح در دفاع از کشور و 
شکســت توطئه های آمریکا و برگزاری رزمایش هــای مختلف بودیم که آنها 
توانســتند در برابر توطئه های آمریکا خوش بدرخشند همچنین شاهد شکل 

گیری یک مجلس انقابی با یک رئیس جهادی هستیم.
حجت ااســام حاج علی اکبری  ادامه داد: قوه قضائیه هم بعد از طی دو سال 
تحول با ریاست جدید روند تحولی خود را ادامه می دهد و خوشبختانه شاهد 

اتفاقات خوبی در این قوه هستیم.

حاج علی اکبری :  برنامه دشمنان »استحاله هویت امت اسامی«  است



قدردانی چقازردی، مدیرعامل بانک سپه از 
شکیبایی و همراهی مشتریان

سامانه بانکداری حکمت ایرانیان و 
مهراقتصاد سابق به بانک سپه منتقل شد 

مدیرعامل بانک سپه از پایان موفقیت آمیز اجرای عملیات مهاجرت سامانه بانکداری حکمت ایرانیان 
و مهراقتصاد سابق به سامانه جامع بانکی امید بانک سپه خبر داد. 

به گزارش خبــرداغ به نقل از روابط عمومی بانک ســپه ، مدیرعامل بانک ســپه از پایان موفقیت آمیز 
اجرای عملیات مهاجرت ســامانه بانکداری حکمت ایرانیان و مهراقتصاد سابق به سامانه جامع بانکی 

امید بانک سپه خبر داد.
محمدکاظم چقازردی ضمن تشکر از شکیبایی و همراهی تمامی مشتریان بانک سپه در این مهاجرت 
ســامانه ای بزرگ در روزهای بیست و دوم و بیست و سوم مهرماه ســال جاری گفت: اطمینان دارم در 
شرایطی که به اذعان بسیاری از مقامات عالی رتبه نظام، توانســته ایم گام های بلند و اساسی در مسیر 
اجرای مطلوب طرح ملی ادغام برداریم، با مهاجرت سامانه های حکمت ایرانیان و مهراقتصاد )سابق(، 

زمینه یکپارچگی ارائه خدمات در تمام شعب به مشتریان فراهم خواهد شد.
وی افزود: در حال حاضر با رفع مشــکات ناشی از تعدد ســامانه های بانکداری متمرکز، شرایط برای 
عرضه محصوات و خدمات بانکی با کیفیت تر و تســهیل در ســرعت بخشــیدن به عملیات اجرایی 

واحدها و امور روزمره همکاران شعب به عنوان صف مقدم خدمت رسانی به مشتریان مهیا شده است.
چقازردی ضمن تأکید بر ضرورت رفع ایرادات احتمالی در سیســتم ها و سامانه ها از تمامی همکاران 
خود در واحدهای صف و ســتاد خواســت با رعایت اصول تکریم ارباب رجوع، مشــتریان را با دقت و 

شکیبایی راهنمایی کنند.
مدیرعامل بانک سپه از اعضای ستاد ویژه راهبری عملیات مهاجرت سامانه های مهراقتصاد و حکمت 
ایرانیان سابق به سامانه جامع امید بانک سپه که با سازماندهی کمیته های عملیاتی و استفاده از تمام 
ظرفیت های واحدهای صف و ستاد در سراسر کشــور موفق به این مهاجرت بزرگ سامانه ای شدند هم 

قدردانی کرد.

قدردانی مسووان ارشد نیروی انتظامی استان ایام از 
مدیرعامل بانک ملت 

مسووان ارشد نیروی انتظامی استان ایام با ارسال لوح سپاسی، از مدیرعامل بانک ملت سپاسگزاری 
کردند. به نقل از روابط عمومی بانک ملت، ســرتیپ دوم داور القاصی مهــر فرمانده انتظامی و محمد 
حسن شعبانعلی رییس عقیدتی سیاسی فرماندهی انتظامی استان ایام در این لوح با اشاره به حمایت 
دکتر بیگدلــی مدیرعامل بانک ملت از کارکنان این فرماندهی، از حُســن تدبیــر و تاش موفق وی و 
مدیران این بانک در ارائه خدمات ارزشمند و صادقانه قدردانی کردند و از درگاه خداوند منان برای وی 

سامتی و توفیق روزافزون را خواستار شدند.

ارائه متنوع ترین خدمات »کارتی« از سوی بانک ملی ایران
مدیرعامل بانک ملی ایران تاکید کرد کــه این بانک از متنوع ترین خدمــات »کارتی« در نظام بانکی 
برخوردار است.   محمد رضا حســین زاده با بیان این که اکنون بســیاری از خدمات بانک ملی ایران با 
استفاده از ملی کارت های شخصی سازی شــده، تجاری کارت و ملی کارت ارزی ارائه می شود، اظهار 
کرد: توریست کارت، ملی کارت خانواده، هدیه کارت، کارت جوانان هال احمر، کارت اعتباری، پیوند 
کارت، بن کارت، کارت پرداخت تســهیات و کارت مجازی در واحدهای حقیقی و مجازی بانک ملی 

ایران قابل دریافت است.
به گفته او،  دارندگان انواع کارت هــای بانک ملی ایران می توانند  از خدمــات و تجهیزات متنوع خود 
بانک، خود دریافت، کیوســک، کش لس، پایانه های اینترنتی و فروشگاهی و اپلیکیشن ها و... مستقر 

در شعب بانک و یا بر بستر اینترنت استفاده کنند.

پیام تبریک دکتربهزاد شیری مدیرعامل پست بانک ایران به 
مناسبت فرارسیدن هفته وحدت

دکتر بهزاد شــیری مدیر عامل پســت بانک ایران با تبریک فرارســیدن هفته وحدت، به پیشگاه ملت 
شریف ایران و همکاران و خانواده بزرگ پست بانک ایران، پیامی به همین مناسبت صادر کرد. 

متن پیام تبریک دکترشیری بدین شرح است:
“ و همگی به ریسمان خدا چنگ زنید و پراکنده نشــوید و نعمت خدا را بر خود به یاد آرید که در میان 

دل های شما الفت ایجاد کرد. آل عمران / ۱۰۳” 
و دوباره شمیم مودت و توا میهن اسامی مان را عطرآگین کرد تا دگربار در آغاز هفته وحدت دل های 
مومنان را پشتوانه و تسکینی باشــد در هم پیمانی دینی. ضمن گرامیداشــت هفته وحدت اسامی، 
خجسته وادت با سعادت نبی اکرم، پیامبر رحمت محمد مصطفی صلی اه علیه و آله و ذریه مطهرش، 
ششــمین اختر تابناک آســمان امامت، حضرت امام جعفر صادق)ع( را به عموم ملت شریف ایران و 
خانواده بزرگ پست بانک ایران تبریک و تهنیت عرض کرده و از بارگاه خداوند عزوجل سعادت همگان 

را خواستاریم.

دیدار کارکنان بانک دی با یکصد خانواده شهید
همزمان با گرامیداشت هفته دفاع مقدس، کارکنان بانک دی در سراسر کشور با یکصد خانواده شهید 
و جانباز دیدار کردند. به مناسبت گرامیداشت هفته دفاع مقدس و در راستای ارج نهادن به مقام شامخ 
شــهدا و تکریم خانواده معزز آنها، کارکنان بانک دی در سراسر کشور با حضور در منزل یکصد خانواده 
شهید دفاع مقدس، شــهدای مدافع حرم و جانبازان جنگ تحمیلی با خانواده های این عزیزان دیدار 
کردند. مهمترین مأموریت بانک دی خدمت رســانی به خانواده معزز شهدا و ایثارگران است که در این 
راســتا انجام دیدارهای دوره ای با خانواده هــای این عزیزان به عنوان مســئولیت اجتماعی بانک دی 

تعریف شده است.

در جلسه ستاد هماهنگی اقتصادی دولت صورت گرفت؛
بررسی ساماندهی و بهبود وضعیت مالی بانک رفاه کارگران

 در جلسه ستاد هماهنگی اقتصادی دولت روز سه شنبه به ریاست آیت اه سید ابراهیم رئیسی، درباره 
ســاماندهی و بهبود وضعیت مالی بانک رفاه کارگران بحث و تصمیم گیری شد. در این جلسه، پس از 
گزارش وزارت رفاه، کار و امور اجتماعی در زمینه عملیاتی کردن قانون مصوب مجلس شورای اسامی 
برای ســاماندهی امور بانک رفاه کارگران، مقرر شد ضمن سرعت بخشیدن به بازپرداخت بدهی دولت 
به سازمان تامین اجتماعی و صندوق بازنشستگی کشور،  اقدامات ازم برای بازپرداخت بدهی سازمان 
تامین اجتماعی به بانک رفاه کارگران نیز به عمل آید.موضوع تنظیم بازار نیز دســتور کار جلسه امروز 
ســتاد هماهنگی اقتصادی دولت بودکه وزارتخانه های صنعت، معدن و تجارت، و جهاد کشاورزی در 
زمینه عرضه کاا در بازار و جلوگیری از افزایش قیمت ها، گزارش دادند و مقرر شد موضوع رصد بازار و 

تامین کااهای مورد نیاز همچنان در دستور کار باشد.

ارتباط مستقیم تلفنی با معاون شعب و توسعه بازاریابی بانک شهر
جلسه ارتباط مستقیم تلفنی با مدیران بانک شــهر، این هفته با حضور معاون شعب و توسعه بازاریابی 
برگزار می شود.جلســه ارتباط مســتقیم تلفنی با مدیران بانک، این هفته با حضور بهبود ساسانیان 
معاون شعب و توسعه بازاریابی و هیات همراه، در سامانه نظارت و ارتباطات مردمی)۸۶۵۵( برگزار می 
شود.بر این اساس، شهروندان، مشتریان و همکاران می توانند روز چهارشنبه ۲۸ مهر ماه از ساعت ۱۰ 
تا ۱۲ از طریق شماره تماس ۸۶۵۵ هرگونه پرســش، انتقاد، پیشنهاد، شکایت و تقدیر خود از عملکرد 
این حوزه را مطرح کنند. گفتنی است، سامانه۸۶۵۵ به منظور رسیدگی به درخواست ها، شکایت ها، 
انتقادها و پیشنهادهای مشــتریان، همکاران و شهروندان بانک شــهر، راه اندازی شده است که از این 

طریق هر هفته یکی از مدیران و یا معاونان بانک، پاسخگوی موضوعات حوزه مربوطه خواهد بود.

بانک آینده در تولید ملی نقش آفرینی می کند
امضای تفاهم نامه همکاری با بزرگ ترین کارخانه قند آذربایجان

همکاری مشــترک بین بانک آینده و شــرکت قند پانیذفام با امضای تفاهم نامه توســط نادر خواجه 
حقوردی معاون امور شعب و بازاریابی بانک و محمدرضا مهدی مدیرعامل شرکت، آغاز شد.

 همکاری مشــترک بین بانک آینده و شــرکت قند پانیذفام با امضای تفاهم نامه توســط نادر خواجه 
حقوردی معاون امور شعب و بازاریابی بانک و محمدرضا مهدی مدیرعامل شرکت، آغاز شد.

این همکاری مشــترک در چارچوب قوانین و مقررات بــرای ارائه انواع خدمات بانکی، مالی و ســایر 
حوزه های مورد توافق رفین، به شرکت و شرکت های زیرمجموعه و هم گروه حائز شرایط شکل گرفت.

پرداخت انواع تسهیات، صدور ضمانت نامه بانکی، تامین مالی پروژه ها، گشایش انواع اعتبار اسنادی و 
سایر خدمات بانکی الکترونیکی، ریالی و ارزی و هم چنین خدمات ویژه کارکنان شرکت از جمله مفاد 

این تفاهم نامه است.

3 اقتصاد

شرکت تامین سرمایه و صندوق سرمایه گذاری 
اختصاصی بازارگردانــی بانک کارآفرین  از بانک 

مرکزی مجوز تاسیس گرفتند.
به گزارش بــازار به نقل از روابــط عمومی بانک 
کارآفرین، بانــک مرکزی با درخواســت بانک 
کارآفرین برای مشارکت در تاسیس یک شرکت 
تامین ســرمایه و یک صندوق ســرمایه گذاری 
اختصاصی بازارگردانی توســط ایــن بانک و یا 

شرکت های وابسته به آن موافقت کرد.
مدیریت کل مقررات، مجوزهای بانکی و مبارزه 
با پولشــویی بانک مرکزی بر اســاس بخشنامه 
ضوابــط ناظر بر تملک ســهام شــرکت تأمین 

ســرمایه و واحدهای ســرمایه گذاری صندوق 
ســرمایه گذاری اختصاصی بازارگردانی توسط 
بانک ها و مؤسسات اعتباری غیربانکی این مجوز 

را صادر کرده است.
دریافــت مجوزهای جدیــد بانــک کارآفرین 
بر اســاس برنامه تکمیل زنجیــره ارزش گروه 
کارآفرین اســت. این گزارش تائید می کند که 
بانک کارآفریــن به عنوان نخســتین بانکی که 
از زمان اباغ دســتورالعمل مربــوط به ضوابط 
ناظر بر تملک ســهام شــرکت تامین سرمایه و 
واحدهای ســرمایه گــذاری صندوق ســرمایه 
گذاری اختصاصی بازارگردانی توســط بانک ها 

و موسسات اعتباری غیربانکی، موفق به دریافت 
این مجوز شده است.

گفتنی اســت، بانک مرکزی دوازدهم خردادماه 
ســال جــاری با ابــاغ مصوبــه هیــات عامل 
بانک مرکــزی در خصوص تملــک واحدهای 
ســرمایه گذاری یک صندوق ســرمایه گذاری 
)اختصاصــی بازرگردانــی( و همچنین تملک 
سهام یک شرکت تامین ســرمایه توسط بانک 
ها و موسســات اعتباری غیربانکی در چارچوب 
قوانین و مقررات موضوعه و با رعایت حدود مقرر 
در دستورالعمل تعیین شده و همچنین ضوابط 
اجرایی تعیین شــده توســط هیات عامل بانک 

مرکزی، موافقت کرده بود.
بانک کارآفرین نخســتین بانکی است که موفق 
به رعایت دستورالعمل ۱۳ ماده ای هیات عامل 
بانک مرکزی در این باره شــده و نخستین مجوز 

در نظام بانکی کشور  را دریافت کرده است.
طبق ماده نخست دســتورالعمل بانک مرکزی 
آمده است: تملک سهام شــرکت تامین سرمایه 
توسط بانک ها یا موسســات اعتباری غیربانکی 
و اشــخاص تابعه آنهــا با رعایت دســتورالعمل 
ســرمایه گــذاری در اوراق بهادار، پــس از اخذ 
موافقت قبلی از بانک مرکزی جمهوری اسامی 

ایران امکانپذیر است.

بانک مرکزی ۲ مجوز جدید برای بانک کارآفرین صادر کرد

مدیر شعب بانک توســعه تعاون آذربایجان شرقی از 
آمادگی این بانک برای ارایه خدمات ویژه به واحدهای 

صنعتی صنایع غذایی آذربایجان شرقی خبر داد. 
به گزارش گروه اقتصــاد خبرگزاری آنا به نقل از پایگاه 
خبری توســعه تعاون؛ ناصر اسدی در بازدید از صنایع 
غذایی شــیرین وطن افزود: با توجه به رســالت های 
توسعه ای و اشــتغال محور بانک توســعه تعاون؛ این 
بانک آمادگی حمایت از توســعه اشــتغال در صنایع 

غذایی استان را اعام می دارد.
وی با اشــاره به اینکــه آذربایجان شــرقی با ظرفیت 
اسمی ۴۰۰ هزار تن، قطب صنعت شیرینی و شکات 
کشور محسوب می شود؛ اضافه کرد: به گفته مدیران 

ســازمان صمت ؛ ۱۵۰ واحد تولید شیرینی و شکات 
در استان آذربایجان شــرقی فعالیت دارد که برای ۱۷ 
هزار نفر اشــتغال ایجاد کرده اســت و این رقم بسیار 
باایی است که نشــان از ظرفیت تولید این محصول 

در استان دارد.
اسدی ادامه داد: بر اســاس آمارها گردش مالی صنایع 
شکات در کشــور، ۱۸ هزار میلیارد تومان است که با 
توجه به ســهم ۵۵ درصدی آذربایجان شرقی و تبریز، 
بیش از نیمــی از این رقم به این اســتان تعلق دارد که 
در نوع خود رقم بسیار باایی اســت که اگر به درستی 
مدیریت شود، می تواند به منبع مناسبی برای ارزآوری 

نیز تبدیل شود.

مدیر شــعب بانک توســعه تعاون آذربایجان شرقی 
سرمایه گذاری و توســعه فعالیت ها در حوزه صنایع 
غذایی در این اســتان را دارای توجیه خواند و افزود: بر 
اساس اعام ســازمان صمت استان سرمایه گذاری در 
صنعت شیرینی و شکات کشور حدود ۲۰ سال است 
که به طور جدی شروع شــده، به طوری که در اواسط 
دهه ۸۰ تعداد کارخانه های تولید شیرینی و شکات 
در کشــور به یک باره به بیش از ۳ برابر رسید و تعداد 
اعضای انجمن تولید کنندگان این صنعت در کشور از 

۹۵ شرکت به ۳۰۰ شرکت فعال رسید.
این گزارش می افزاید، بازدید از شرکت شیرین وطن 
به عنوان یکی از بزرگ ترین تولید کنندگان شــیرینی 

و شکات در شمالغرب کشــور صورت گرفت. در حال 
حاضر در این واحد صنعتی بــرای دو هزار نفر فرصت 
اشــتغال ایجاد شــده اســت و در حال جذب نیرو به 
تعداد۹۰۰ نفر جهت راه انــدازی خطوط تولید جدید 
خود نیز اســت؛ واحد مذکور ظرفیت پذیرش ۴۰۰۰ 

نفر نیرو را دارد.
این گزارش حاکی است، آذربایجان شرقی مهم ترین 
قطب تولید شیرینی و شکات کشور است و تولیدات 
این استان به ۶۰ کشــور جهان صادر می شود، بیش از 
۵۰ درصد شیرینی و شکات کشور هم در این استان 
تولید می شــود و تاکنون ۱۵ برند را به کشور معرفی 

کرده است.

مدیر شعب بانک توسعه تعاون در بازدید از صنایع غذایی شیرین وطن تاکید کرد؛

نقش آفرینی بانک توسعه تعاون در صنایع غذایی 
آذربایجان شرقی 

مدیر شعب بانک 
توسعه تعاون 

آذربایجان شرقی 
از آمادگی این بانک 
برای ارایه خدمات 
ویژه به واحدهای 

صنعتی صنایع 
غذایی آذربایجان 

شرقی خبر داد. 

 مدیر امور بازرسی و نظارت 
بانک شهر با بیان اینکه تاش 

می کنیم صدای مشتریان 
خود را شنیده و درجهت 

رفع نیازهای قانونی آنان 
گام برداریم، از پاسخگویی 

کارشناسان سامانه نظارت و 
ارتباطات مردمی )8655( این 

بانک به 230 هزار نفر در نیم 
سال اول امسال خبر داد.

مدیران بانک ایران زمین براین باورند که مسئولیت اجتماعی تنها با صرف هزینه 
کان مسیر نمی شــود؛ بلکه اهمیت آن بااتر از این حرف هاســت، بنابراین این 
عوامل مهم سبب شــده که تا از سال ها قبل این بانک مســیر خود را از بانکداری 

سنتی به سمت بانکداری دیجیتالی تغییر دهد.
به گزارش تابناک منظور از کلمه بانک چیست و امروزه چه کاربردی دارد؟ بانک 
نوعی از مؤسسات مالی است که دارای مجوز به عنوان دریافت کننده سپرده های 
مردم است. امروزه دو نوع بانک در کشور وجود دارد؛ بانک تجاری و بانک سرمایه 
گذاری. در اکثر کشورها، بانک ها به وســیله دولت یا بانک مرکزی قانون گذاری 

می شوند.
باید گفت که بانک تجاری اساسا بر مدیریت برداشت ها و سپرده ها در کنار تأمین 

وام های کوتاه مدت به اشــخاص و کســب وکار های کوچک تمرکز دارند و بانک 
سرمایه گذاری بر تهیه خدماتی، چون اعتبار و ســازماندهی مجدد شرکت های 

بزرگ برای مشتریان نهادی، تمرکز دارند.
باید گفت؛ بانک ها یک بنگاه اقتصادی اســت که به نوعی به کسب حداکثر سود 
می پردازد، بنابراین در دنیای امروزی همــه بنگاه های اقتصادی از جمله بانک ها 
عاوه برای ایفای نقش اصلی خود در ارائه خدمات بانکی به مسائل مهم اجتماعی 
می پردازند. در این میان بانک ایران زمین از این مقوله عقب نمانده است و توانسته 
در حوزه مسئولیت اجتماعی و احداث مدارس و ارائه خدمات برای مقابله با شیوع 
کرونا و نیز مبارزه با بحران های زیســت محیطی خدمات قابــل توجهی را ارائه 

می کند.

بانک ایران زمین به همین منظور از مردادماه ســالجاری نخســتین پلتفرم خود 
را رونمایی کرده، سال هاســت که با انتخاب مدل متفــاوت از بانکداری، تعریف 
جدیدی از مسئولیت اجتماعی را ارائه داده اســت. چرا که مدیران این بانک باور 
دارند که مســئولیت اجتماعی تنها یک هزینه کردن بودجه و شــوی نمایشــی 
نیست؛ بلکه بااتر از آن اســت. این عوامل مهم سبب شده که تا از سال ها قبل این 

بانک مسیر خود را از بانکداری سنتی به سمت بانکداری دیجیتالی تغییر دهد.
ازم به ذکراست بانک ایران زمین عاوه براینکه نگران آینده محیط زیست کشور 
است؛ بلکه در مواجهه با پاندومی کرونا در بین سایر بانک ها هم متفاوت ظاهر شد 
و نشان داد که سامتی مردم بیش از پیش برای این بانک اهمیت دارد. در همین 

راستا خود را حامی نظام سامت کشور می داند.

توجه به مسئولیت اجتماعی تنها وجه تمایز بانک ایران زمین

 مدیر امور بازرسی و نظارت بانک شــهر با بیان اینکه تاش می کنیم صدای 
مشــتریان خود را شــنیده و درجهت رفع نیازهای قانونی آنان گام برداریم، 
از پاسخگویی کارشناسان ســامانه نظارت و ارتباطات مردمی )۸۶۵۵( این 

بانک به ۲۳۰ هزار نفر در نیم سال اول امسال خبر داد.
به گزارش روابط عمومی بانک شــهر، اصغر روح الهی با اشــاره به درک نقش 
و جایگاه سامانه نظارت و ارتباطات مردمی بانک شــهر از سوی شهروندان، 
افزود: طی ســال های اخیر توانسته ایم به واسطه شــنیدن صدای مشتریان 
برخی از مشــکات را حل و خود را به عنوان دومین بانک محبوب در کشــور 

معرفی کنیم.

وی تصریح کرد: کارشناسان سامانه نظارت و ارتباطات مردمی بانک شهر به 
صورت شبانه روزی آماده پاسخگویی به مخاطبان بوده و رسیدگی به تمامی 

پیام ها تا حصول نتیجه وظیفه ذاتی این سامانه است.
روح الهی بابیان اینکه بیش از ۹۵ درصد پیام های ارســالی به این سامانه در 
بازه زمانی مشخص به نتیجه رســیده و مختومه اعام شده، افزود : در حدود 
۴ درصد تماس ها نیز نامرتبط و یا در حیطه وظایف اباغی کارشناسان نبوده 

است.
مدیر امور بازرســی و نظارت بانک شهر گفت: از ابتدای ســال جاری تا پایان 
مهرماه با توجه به شــیوع ویروس کرونا و کاهش ســاعت کاری شعب؛ بیش 

از ۲۰۲ هزار پیام در خصوص خدمات بانکی )همانند: آشنایی با سامانه های 
بانکداری الکترونیک بانک شــهر، آگاهی از خدمات پیشخوان های شهرنت، 

اجرای قانون جدید چک و ...( بوده است.
وی ادامه داد: باید اعام کنم که قدردانی از رفتار حرفه ای همکاران شــعب با 

شهروندان نیز بیشترین تعداد پیام های قدردانی را شامل شده است.
روح الهی با بیان اینکه طی بیش از یک دهه فعالیت بانک شهر، توجه به اصول 
مشــتری مداری به عنوان یک اصل در پیشــبرد اهداف معرفی شده است، 
گفت: این مهم موجب جلــب اعتماد و افزایش رضایتمندی بیشــتر از بانک 

شده است.

پاسخگویی کارشناسان سامانه ارتباطات مردمی بانک شهر به ۲3۰ هزار نفر

اقتصاد و تجارت : مدیرعامل بانک توسعه صادرات ، روز ملی صادرات، طی پیامی 
این روز را به صادرکنندگان و فعاان این عرصه تبریک گفت.

به نقل از روابط عمومی و بین الملل بانک توسعه صادرات ایران، درمتن پیامی که 
به این مناسبت از ســوی دکترسیدعلی حسینی صادر شــد، با تبریک این روز به 

صادرکنندگان کشور آمده است:
تبریک امسال روز ملی صادرات به فعاان این عرصه همزمان با شروع به کار دولت 
ســیزدهم را به فال نیک گرفته و امیدواریم دیدگاههای سیاستگزاران در دولت 
جدید منتج به تحواتی گردد که تاثیرات ملموس و شــایان آنرا بر تداوم آبادانی و 

توسعه کشور عزیزمان شاهد باشیم.
متن کامل پیام آقای دکتر سیدعلی حسینی بدین شرح است:

بازرگانان، فعاان اقتصادی و صادرکنندگان محترم
۲۹ مهرماه روز ملی صادرات یادآور خدمات برجســته آن دسته از صادرکنندگان 
و فعاان تولیدات صادرات محور اســت که بعنوان ناخدایان با کیاســت، کشتی 

تجارت را در دریای پرتاطم اقتصاد بین المللی رهبری می کنند.
طی ســالهای اخیر نقش اگزیم بانک ایران به عنوان بازیگر مهــم تامین مالی در 
افزایش صادرات غیرنفتی و توســعه آن در راســتای ارائه خدمات و تســهیات 
برجسته بوده و نگاه ویژه این بانک به گسترش تجارت بین الملل و حمایت از تولید 
ملی منتج به برداشتن گامهایی موثر در مسیر کسب درآمدهای ارزی شده است.

تبریک امسال روز ملی صادرات به فعاان این عرصه همزمان با اولین سال فعالیت 
دولت ســیزدهم را به فال نیک گرفته و امیدواریم دیدگاههای سیاستگزاران در 

دولت جدید منتج به تحواتی گــردد که تاثیرات ملموس و شــایان آنرا بر تداوم 
آبادانی و توســعه کشــور عزیزمان شــاهد باشــیم.تقویت تولید با هدف توسعه 
صادرات، نظام مند شــدن تولید کااهای رقابت پذیر و بهبود فضای کسب و کار 
متاثر از اصاح قوانین و تدوین مقررات در همین راستا، از جمله مقواتی هستند 
که تحقق آن مســتلزم افزایش سرمایه بانک توســعه صادرات بعنوان مهمترین 
خواسته جامعه صادرکنندگان است.دســتیابی صادرکنندگان ایرانی به جایگاه 
رفیع و متناسب با شــان خود در بازارهای جهانی مستلزم نگاه همه جانبه و جامع 
مجموعه دستگاههای ذیربط اســت که این بانک با راهبرد ارائه خدمات متنوع و 

اعطای تسهیات مناسب خود همواره به آن می اندیشد.
سیدعلی حسینی- مدیرعامل بانک توسعه صادرات ایران

پیام مدیرعامل بانک توسعه صادرات ایران به مناسبت  روز ملی صادرات

   شماره           3162   
  شنبه  اول   آبان      1400

   سال دهم

حسین مهری مدیرعامل بانک صنعت و معدن با صدور پیامی فرا رسیدن 
میاد با ســعادت پیامبر اکرم )ص( و امام جعفر صــادق )ع( و آغاز هفته 

وحدت را تبریک و تهنیت گفت.
متن این پیام بدین شرح است:

رسول اکرم )ص( اقیانوس بیکران علم و حکمت بود و در وجود با عظمت 
و واای آن حضرت تمامی ســجایای اخاقی و نیکی ها گرد آمده بود، در 
ادب، زهد و تقوا سرآمد همه مردمان در همه اعصار و قرون بود و  خداوند 

آن حضرت را بر اســاس آیه   کریمه » و لکم فی رســول اه اسوه حسنه « 
برای همه انسان ها اسوه و الگو قرار داد.

وادت رســول خوبی ها حضرت محمد)ص( به روایت اهل سنت آغازگر 
هفته وحدت و تأکیدی بر لزوم حفظ اتحاد دنیای اســام در برابر تفرقه 
افکنی جهان اســتکبار و مؤید این حقیقت اســت که اقتدار امت اسام 
خدشه ناپذیر بوده و همواره دســت قدرت پروردگار پشتیبان جمعیت 

آنان است.

اینجانب فرا رســیدن خجسته زاد روز رســول مهربانی و رحمت و یگانه 
آموزگار بشــریت حضرت محمد مصطفی )ص(، آغــاز هفته وحدت و 
همچنین میاد با ســعادت امام جعفر صادق )ع( ، ششمین اختر تابناک 
امامت و وایت و مؤســس مذهب جعفری را به تمامی مسلمانان جهان 
تبریک و تهنیــت عرض نمــوده و از خداوند بزرگ مــی خواهم برترین 
درودها و سام ها را نثار وجود مقدس او و خاندان پاک و مطهرش گرداند 

و ما را در پیروی از دین حق همواره  ثابت قدم بدارد.

پیام تبریک مدیرعامل بانک صنعت و معدن به مناسبت هفته وحدت

آیین افتتاح مدرســه در شهرستان نهبندان از توابع اســتان خراسان جنوبی؛ 
قطار فعالیت های مدرسه سازی از مســئولیت های اجتماعی بانک پاسارگاد به 
نهبندان رســید. بانک پاســارگاد در ادامه مجموعه فعالیت های خود در حوزه 
مدرسه سازی از مسئولیت اجتماعی، این بار مدرسه ای را در روستای گلگزی از 

توابع شهرستان نهبندان استان خراسان جنوبی افتتاح کرد.

در روز شنبه مورخ ۲۴مهر۱۴۰۰ با حضور مدیران بانک پاسارگاد، رسول خادم 
قهرمان کشتی کشورمان، پرویز پرستویی هنرمند گرامی و جمعی از مسئوان 
محلی، مدرسه ای در روستای گلگزی افتتاح شد. با ساخت این مدرسه شرایط 
تحصیل برای فرزندان عزیزمان در این روســتای کمتربرخوردار و روستاهای 
اطراف مهیا گشــت و باتوجه به صعب العبور بودن راه های دست رســی به این 

منطقه شرایط ادامه تحصیل برای دانش آموزان این منطقه تسهیل شد.
گفتنی است این مدرســه با حمایت مالی بانک پاســارگاد وهمراهی موسسه 
فرهنگی هنری خادمین علی ابن ابیطالب )ع( تقدیــم فرزندان ایران عزیزمان 
شده و به نام بانوی قهرمان رشته تیراندازی کشورمان حاضر در المپیک ۲۰۲۱، 

نجمه خدمتی نام گذاری شده است

قطار فعالیت های مدرسه سازی بانک پاسارگاد به نهبندان رسید



وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشــکی به روسای دانشگاه های علوم 
پزشکی کشور دســتور داد حداکثر تا ۱۰ آبان ماه ســال جاری تمامی 
پذیرفته شــدگان آزمون اســتخدامی وزارت بهداشــت باید در مراکز 

پذیرفته شده فعالیت خود را آغاز کنند.
به  نقل از وزارت بهداشــت، درمان وآموزش پزشکی، بهرام عین اللهی، 
تاکید کرد: بــا توجه به نیاز فوری بیمارســتان  ها، مراکز بهداشــتی و 
درمانی و پایگاه های اورژانس به نیروی انسانی و کمک به کادر درمان و 
جلوگیری از فرسایش نیروها با ورود نیروهای تازه نفس و نظر به تاکید 
اعضای محترم کمیسیون بهداشت مجلس شــورای اسامی مبنی بر 
تسریع در شروع بکارگیری کلیه پذیرفته شــدگان آزمون استخدامی 
۲۴ بهمن ســال گذشــته، حداکثر تا تاریخ ۱۰ آبان سال جاری تمامی 
پذیرفته  شدگان آزمون فوق شــروع بکار کرده و گزارش اقدامات انجام 

شده به معاونت توسعه مدیریت و منابع این وزارتخانه ارسال شود.
بر اســاس این گزارش، هیات مرکزی گزینش وزارت بهداشت، درمان 
و آموزش پزشــکی نیز مجوز بکارگیری ۸۹ روزه این افــراد را تا زمان 
طی مراحل قانونی گزینش در قالب بخشنامه ای به دانشگاه های علوم 

پزشکی کشور صادر کرده است.

برنامه ریزی برای ساماندهی مجموعه های 
گردشگری پایتخت

رئیس کمیته گردشگری شــورای اسامی شــهر تهران گفت: در حال 
برنامه ریزی برای ســاماندهی مجموعه های گردشگری و فرهنگی شهر 

تهران هستیم و برای این امر یک کارگروه نیز تشکیل شده است.
احمد علوی رئیس کمیته گردشگری شورای شهر، در پاسخ به این سوال 
که این کمیته در هفته گردشــگری و تهران چه اقدامــی را در پایتخت 
انجام داده اســت، گفت: اقدامات ما برنامه ریزی است و اجرایی نیست اما 
در هفته گردشگری جلســه ای با صاحب نظران صنف گردشگری برگزار 
کردیم و با اولویت ساماندهی گردشــگری در مدیریت شهری، اولین کار 

گروه را تشکیل دادیم.
وی افزود: در این کارگروه برنامه ریزی هایی برای ســاماندهی وضعیت 
خانه موزه ها و موزه های در اختیار مدیریت شــهری انجام شد که شامل 
ساماندهی ســازمان فرهنگی هنری شــهرداری، مجموعه های حوزه 

اجتماعی _ فرهنگی و مناطق است.
رئیس کمیته گردشگری شــورای شــهر با تاکید بر اینکه باید سازمان 
گردشــگری تهران را نیز جدی تر بگیریم، تصریح کرد: نکاتی نیز راجع 
به سازمان گردشگری شــهرداری داریم که مصوبه آن برای شورای شهر 
قبلی اســت و در شــورای قبل تر نیز این بحث مطرح شــده بود. به نظر 
می رسد که برای حل معضل گردشگری و تبدیل آن از یک موضوع صرفاً 
فراغتی به یک صنعت و محل درآمد پایدار در شــهرداری، باید حتماً به 

سمت متمرکز کردن این موارد و یکپارچه کردن مدیریت آنها برویم.
علوی ادامــه داد: در این ســاماندهی نیــز کلیــه مجموعه هایی که در 
شهرداری بوده و ظرفیت گردشــگری دارند، اعم از باغ موزه ها، موزه ها، 
مراکز تفریحی ازجمله مجموعه عباس آباد، برج میاد و غیره را بررســی 

می کنیم تا بتوانیم به یک وحدت رویه در آنها برسیم.
وی در پاسخ به این سوال که آیا بازدیدی از خانه های تاریخی شهر تهران 
داشته است یا خیر، گفت: شناخت بنده نسبت به مجموعه ها خوب است 
اما چون در مجموعه های اجرایی برخی تغییرات ای جاده شده است، باید 
قدری زمان بدهیم تا دوستان در جایگاه اجرایی جای گیر و مسلط شوند. 
ما نیز در حال برنامه ریزی برای ســاماندهی و رسیدگی به مجموعه های 

تاریخی و گردشگری شهر هستیم.
رئیس کمیته گردشگری شورای شهر در پاســخ به این سوال که چرا در 
هفته گردشگری خروجی چشم گیری از ســوی شورای شهر و مدیریت 
شــهری دیده نشــد، بیان کرد: در هفته تهران برنامه ریزی های امور را 
انجام دادیم. سالگرد پل طبیعت نیز یکی از مراسم های هفته گردشگری 

بود و کارگروه هایی نیز برای این هفته تشکیل دادیم.
علوی خاطرنشــان کرد: به طور کلی با توجــه به اینکه بــه تازگی تیم 
مدیریت شهری ششــم تشکیل شــده اســت، نمی توان انتظار برنامه 

خروجی بزرگی را داشت و باید قدری زمان داده شود.

 CASPCOM آبشناسی دریای خزر
روسیه_آستراخان

بیست و پنجمین نشســت کمیته هماهنگی هواشناســی – آبشناسی 
دریای خزر CASPCOM با محوریت بررسی نوسانات تراز آب دریای 

خزر، بررسی شرایط اقلیمی جنوب دریای خزر برگزار خواهد شد.
 بیســت و پنجمین نشســت کمیته هماهنگی هواشناسی – آبشناسی 
دریای خزر CASPCOM در روز دوشــنبه ۳ آبان ۱۴۰۰ برابر با ۲۵ 
اکتبر ۲۰۲۱ به صورت مجازی در ســازمان هواشناسی کشور به ریاست 
سرکار خانم دکتر تاجبخش معاون محترم وزیر راه و شهرسازی و رئیس 

سازمان هواشناسی کشور برگزار خواهد شد.
این نشست با حضور مقامات کشــورهای حاشیه خزر از جمله جمهوری 
آذربایجان، روسیه فدراتیو، جمهوری قزاقســتان و ترکمنستان برگزار 

خواهد شد
از جمله محورهایی که در این نشست مورد بررســی قرار خواهد گرفت 
می توان به بررسی نوســانات تراز آب دریای خزر، بررسی شرایط اقلیمی 
جنوب دریای خزر، تبادل اطاعات و داده های ســواحل خزر جهت تهیه 
کاتالوگ آب و هواشناســی و همکاری با کنوانسیون تهران جهت توسعه 

پایدار کشورهای دریای خزر اشاره نمود.
همچنین بعد از پایان این نشســت کنفرانس تغییر اقلیم دریای خزر به 
مدت ۲ روز با ریاست ســرکار خانم دکتر تاجبخش برگزار خواهد شد که 
مقاات محققان مختلف از کشورهای حاشــیه دریای خزر ارائه خواهد 

شد.

رئیس قوه قضاییه 
با بیان اینکه 
دستگاه قضا با 
اجرای طرح تقدیر 
از نقدهای برتر 
درباره قوه  قضاییه 
قصد انجام کار 
تبلیغاتی ندارد، 
گفت: با انجام این 
کار می خواهیم 
به نظام قضایی 
کشور کمک و روند 
راهگشایی برای 
امور ایجاد کنیم.

فرمانده انتظامی 
تهران بزرگ گفت: 
اگر نیروی انتظامی 
در دو بخش امنیت 
و آرامش هماهنگی 
و هم افزایی های 
ازم را ایجاد کند 
حتماً اتفاقات 
خوبی در شهر رخ 
خواهد داد.

دستور وزیر بهداشت برای تسریع در 
جذب نیروهای جدید

جامعه4

 رئیس مرکز مطالعــات راهبردی ناجــا گفت: در 
هفته ناجا از سه اثر منتشر شده در مرکز مطالعات 
راهبــردی ناجا شــامل »جســتارهای راهبردی 
فرهنگ ســازمانی ناجــا«، »درآمــدی بر مکتب 
انتظامی-امنیتــی جمهوری اســامی ایران« و 
»تحلیلی بر مکتب و نظریه های پلیســی جهان« 

رونمایی شد.
ســردار احمدرضــا رادان افــزود: پلیــس برای 
جلوگیری از بی نظمی در جامعه باید در راســتای 
هوشــمندی گام بــردارد تــا بتوانــد پدیده های 
اجتماعــی را هوشــمندانه و خردمندانه مدیریت 

کند.
وی ادامــه داد: تأمیــن امنیت پایــدار در جامعه 
نیازمند همــکاری و مشــارکت مــردم و تمامی 

سازمان ها و نهادهای ذی ربط است.
رادان اضافه کرد: تحقق امنیت پایــدار در جامعه 
محصــول فرآیند اجتماعی اســت و مشــارکت 
اجتماعی به مثابه راهبردی کان در راستای تحقق 

نظم و امنیت در کشور باید مورد توجه قرار گیرد.
رئیس مرکز مطالعات راهبــردی نیروی انتظامی 
با تأکیــد بــر اینکــه بهره گیــری از ظرفیت ها و 
ســرمایه های مختلف اجتماعی می تواند در انجام 

ماموریت هــای محولــه موثر و موجــب پایداری 
و ثبــات در امنیت و انتظــام ملی شــود، از مردم 
به عنوان مهمتریــن و ارزنده ترین ســرمایه های 
اجتماعی پلیس یاد کرد و گفت: مشــارکت مردم 
در ماموریت های پلیس، ارتقای امنیت پایدار را در 

جامعه به دنبال دارد.
ســردار رادان نامگذاری هفته ناجا در سال ۱۴۰۰ 
تحت عنوان »پلیس هوشــمند، امنیت پایدار« را 
یادآور شد و ضمن تأکید بر تحقق پلیس هوشمند، 
اظهار داشــت: با عنایت به جایگاه ناجا در ســپهر 
اندیشه مقام معظم رهبری )مدظله العالی( پلیس 

به عنــوان مهمترین رکن و متولــی نظم و امنیت 
کشــور، برای جلوگیری از بی نظمــی در جامعه، 
ناگزیر باید در راســتای هوشــمندی گام بردارد 
تا بتواند پدیده هــای اجتماعی را هوشــمندانه و 

خردمندانه مدیریت نماید.
وی با تأکید بر اینکه کارکنان نیروی انتظامی خادم 
بودن مــردم را مدال افتخار برای خــود می دانند، 
افزود: تأمیــن امنیت مردم که خواســته بحق و از 
مهمترین مطالبات اساســی آنان به شمار می رود، 
وظیفه اصلی پلیس است که باید در راستای تحقق 

آن گام بردارد.

رونمایی از سه کتاب در مرکز مطالعات راهبردی ناجا

رئیس قوه قضاییه بــا بیان اینکه دســتگاه قضا 
با اجرای طرح تقدیر از نقدهــای برتر درباره قوه  
قضاییه قصد انجام کار تبلیغاتــی ندارد، گفت: با 
انجام این کار می خواهیم به نظام قضایی کشــور 

کمک و روند راهگشایی برای امور ایجاد کنیم.
به نقل  از مرکز رسانه قوه قضاییه، دهمین جلسه 
ستاد راهبری اجرای سند تحول قضاییه با حضور 
حجت ااسام والمسلمین غامحسین محسنی 

اژه ای برگزار شد.
بررســی »نحوه اجرای راهکار تقدیر از نقدهای 
برتر درباره قوه قضاییه مبتنی بر نظرسنجی های 
مســتقیم از صاحب نظران، فعــاان اجتماعی و 
رســانه ای، مراکز علمــی و نهادهــای مردمی« 

نخستین دستور جلسه امروز بود.
 محسنی اژه ای در این نشســت مشارکت مردم 
در مســائل گوناگون حکومتی را ضروری و مؤثر 
دانست و بر این نکته تاکید کرد که دستگاه قضا به 
هر میزان که می تواند باید از ظرفیت های مردمی 

استفاده کند.
وی خاطرنشــان کرد: حل بســیاری از مشکات 

بــدون کمک مــردم و اســتفاده از ظرفیت های 
مردمی غیرممکن یا سخت و پرهزینه خواهد بود.

رئیس دستگاه قضا با اشــاره »فواید دموکراسی« 
اظهار داشــت: یکی از فواید دموکراسی این است 
که وقتی گزینه ای با مشارکت و نظر اکثریت مردم 
انتخاب شد، معمواً به صواب نزدیک تر و خطای 

آن کمتر خواهد بود. 
محسنی اژه ای بر این نکته تاکید کرد که در کنار 
نقد، باید پیشنهاد و راهکار هم وجود داشته باشد 

تا روند اصاحی کامل شود.
حجت ااسام والمسلمین محمد مصدق معاون 
اول دســتگاه قضــا در همین خصــوص بر لزوم 
گنجاندن راهکار و پیشــنهاد در نقدهای وارده به 
عملکرد قوه قضاییه تاکید کــرد و گفت: اگر نقد 
بدون ارائه پیشنهاد و راهکار باشد نتیجه چندانی 

در پی نخواهد داشت.
سیدمحمد صاحبکار معاون راهبردی قوه قضاییه 
هم اظهار داشت: تقدیر از نقدهای برتر درباره قوه 
قضاییه نشــان می دهد که دســتگاه قضا مصمم 
اســت اگر نیازی به اصاح فرآیندها وجود داشته 

باشد از ظرفیت این نقدها استفاده کند.
رضا مســعودی فر قائم مقام معاونت پیشگیری از 
وقوع جرم قوه قضاییه نیــز از تدوین پیش نویس 
طرحی برای تقدیــر از نقدهای برتــر درباره قوه 
قضاییه مبتنی بر نظرســنجی های مســتقیم از 
صاحب نظران، فعاان اجتماعی و رسانه ای، مراکز 
علمی و نهادهای مردمــی خبر داد و گفت: پس از 
دریافت نظرات دادگستری استان ها در خصوص 
پیش نویس موضوعات اولویت دار نقد درباره قوه 
قضاییه، در نهایت مقرر شد که این موضوعات در 

۷ حوزه تقسیم بندی شوند.
قائم مقام معاونت پیشــگیری از وقــوع جرم قوه 
قضاییه با بیان اینکه فراخــوان عمومی نقدهای 
برتر درباره قوه قضاییه طی ســه ماه آتی به مدت 
۴۵ روز با محوریت مرکز رسانه انجام خواهد شد، 
از رصد، پایش و طبقه بندی نقدهای برتر دریافت 

شده تا سی ام دی ماه خبر داد.
مسعودی فر با بیان اینکه قرار است ۲۰ نقد واصل 
شده به دبیرخانه جشــنواره نقدهای برتر درباره 
قوه قضاییه به مرحله نهایی برســند و در معرض 

رویت مردم قرار بگیرند، گفت: در نهایت ۹ نقد در 
۳ حوزه عناوین برتر را کسب خواهند کرد.

قائم مقام معاونت پیشــگیری از وقــوع جرم قوه 
قضاییه عنــوان کرد: دســتگاه قضا بــه صورت 
مســتقیم در داوری نقدهــای دریافــت شــده 
نقشی نخواهد داشت و این مســئولیت بر عهده 

صاحب نظران و اساتید گذاشته شده است.
اصفهانی رییس مرکز تحول قــوه قضاییه هم در 
این جلسه گفت: دستگاه صرفا بسترسازی داوری 
برای اجرای طرح تقدیر از نقدهای برتر درباره قوه 
قضاییه را انجام می دهد و از ورود به عرصه داوری 

در این زمینه اجتناب کرده است.
جمشیدی عضو ستاد تحول رهبری قوه قضاییه 
نیز یکی از اهداف اجرای طــرح تقدیر از نقدهای 
برتر درباره قوه قضاییه را توجه به نظرات نخبگان 
و خبرگان کشــور و ســوق دادن آن ها به سمت 
مســائل عدلیه برای کمک به نظام قضایی کشور 

دانست.
وی هدف دیگر طرح تقدیر از نقدهای برتر درباره 
قوه قضاییه را »ارتقاء نظام قضایی کشور« عنوان 
کرد و گفت: اجرای این طــرح، مرز تخریب با نقد 

منصفانه را روشن می کند.
ایجاد ســامانه ســجل محکومیت های مالی در 
راستای شــفاف ســازی فعالیت های اقتصادی و 
اعتبارســنجی، دستور دیگر جلســه امروز ستاد 

راهبری اجرای سند تحول قضایی بود.
سامانه ســجل محکومیت های مالی این امکان 
را به صــورت آناین و برخــط در اختیار طرفین 
معامله قرار می دهد که از هر نوع محکومیت مالی 

و ممنوع المعاملگی طرف مقابل آگاه شوند.
محســنی اژه ای در ســخنانی با بیان اینکه برای 
پیشگیری از بروز خطا یکی از راهکارهای درست 
استفاده از روش »اعتبارســنجی« است، افزود: 
قصد داریم همین کار را در نظام قضایی کشــور 

انجام دهیم.
اصفهانی رییس مرکز تحول قــوه قضاییه با بیان 
اینکه ایجاد سامانه سجل محکومیت های مالی در 
زمره اهداف کوتاه مدت ســند تحول قضایی قرار 
دارد، گفت: یکی از بزرگتریــن اتفاقات تاریخ قوه 
قضاییه »توســعه مدل های اعتبارسنجی« است 
و در همین راستا ســامانه سجل محکومیت های 
مالی یکــی از بهترین مدل های اعتبارســنجی 

محسوب می شود.
در این نشســت مقرر شــد که طی هفته جاری 
بحث و بررسی در خصوص فرایند طراحی سامانه 
سجل محکومیت های مالی از سوی معاونت های 
مربوطه در قوه قضاییه انجام شــود تا مســئوان 
ذی ربط به یــک جمع بنــدی اجرایــی در این 

خصوص برسند.

رئیس قوه قضاییه:

اجرای طرح تقدیر از نقدهای برتر 
درباره قوه قضاییه تبلیغاتی نیست

فرمانده انتظامی تهران بزرگ گفت: اگر نیروی انتظامی در دو بخش امنیت و 
آرامش هماهنگی و هم افزایی هــای ازم را ایجاد کند حتماً اتفاقات خوبی در 

شهر رخ خواهد داد.
 سردار حســین رحیمی، فرمانده انتظامی تهران بزرگ  بیان کرد: امروز برای 
آشــنایی و ایجاد وحدت، همدلی، رفاه و هم افزایی خدمت شــهردار تهران 
آمده ایم. با آغاز مدیریت جدید در شهرداری تهران باید یک ارتباط نزدیک و 

هم افزا میان شهرداری با نیروی انتظامی ایجاد شود.
فرمانده انتظامی تهــران بزرگ با بیــان اینکه بیــش از ۱۰۰ موضوع باعث 
شــده که نیروی انتظامی به صــورت مرتب و روزانه با شــهرداری در ارتباط 
باشــد، افزود: نگاه نیروی انتظامی در دوره های پیشــین و جدید با توجه به 
روی کارآمدن مجموعه وایی، انقابی و جهــادی وظیفه نیروی انتظامی را 
دوچندان می کند که در کنار مجموعه شهرداری تهران به ویژه آقای زاکانی 
باشد تا شهردار بتواند بدون هرگونه دغدغه ای مسئولیت های خطیر و مهمی 
که در شهرداری تهران اســت را به مرحله اجرا بگذارد و فعالیت ها را به خوبی 

انجام دهد.
ســردار رحیمی با تأکید بر اینکه اگر نیروی انتظامــی در دو بخش امنیت، 
آرامش و آسایش هماهنگی و هم افزایی های ازم را ایجاد کند حتماً اتفاقات 
خوبی در شــهر رخ خواهد داد، بیان کــرد: هم افزایی دســتگاه قضا به ویژه 

دادستانی و دادسراها با نیروی انتظامی، امنیت آفرین خواهد بود.

وی عنوان کرد: در بخش آرامش و انضباط اجتماعی توســعه و رونق شهری، 
عمران و آبادانی؛ هم افزایی شهرداری و نیروی انتظامی جزو ضروریات است 

و باید این دو نهاد در کنار هم قرار گیرند تا کارها بسیار خوب به سامان برسد.
فرمانده انتظامی تهران بزرگ در ادامه افزود: نیروی انتظامی با تمام امکانات 
در خدمت شــهرداران مناطق و نواحی، معاونان و … خواهد بود؛ البته بنده 
این مورد را به همکاران خود اباغ کرده ام. ایــن مورد با جدیت دنبال خواهد 

شد تا اهداف تیم مدیریت وایی و جهادی شهرداری تهران اجرا شود.
ســردار رحیمی در ادامه به ذکر تعدادی از موضوعات مــورد مطالبه نیروی 
انتظامی پرداخت و گفت: ترافیک یکــی از موضوعات مورد مطالبه رهبری و 
مســئوان نظام همچنین دغدغه ویژه جنابعالی است که این روزها مقداری 

مشکل ساز شده است.
وی خاطرنشان کرد: این روزها ترافیک جدی در تهران مشاهده می شود که 

حجم این ترافیک از ساعت ۴ عصر به بعد بیشتر می شود.
فرمانده انتظامی تهران بزرگ با بیان اینکه معتادان متجاهر در ســطح شهر 
یکی دیگر از موضوعات مــورد مطالبه نیروی انتظامی اســت، تصریح کرد: 
واقعیت دراین بــاره فراهم نبودن زیرســاخت ها و اصاح مســیر بازپروری 
است چرا که مســیر اشــتباهی طی می شــود. در این  باره عاوه بر هزینه، 
ســاختمان های مورد نیاز طبق ماده ۱۵ و ۱۶ فراهم شــده اســت اما مسیر 

اشتباهی برای بازپروری معتادان طی می شود.

ســردار رحیمی در ادامه بیان کــرد: پیش از ایــن گفته بودیم کــه درباره 
خانه های بهاران هزینه هایی که انجام می شــود، دور ریختن منابع اســت. 
بنده برای ایشان تحلیل کردم و شهردار پیشــین هم این موضوع را پذیرفت. 
مراکز ماده ۱۵ و ۱۶ مسیر بازپروری که طی می کنند اشتباه است همچنین 
اختصاص نیم تا یک درصد از بودجه ســاانه شــهرداری بــه بحث انضباط 

عمومی و امنیت اجتماعی را ذکر کرد.
فرمانده انتظامی تهران بزرگ در پایــان با عرض تبریک برای مدیریت جدید 
شهردار تهران و آرزوی موفقیت برای او، گفت: فرمانده نیروی انتظامی تهران 

در خدمت تاش شبانه روزی مدیریت شهری خواهد بود.

ضرورت هم افزایی شهرداری و ناجا
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نخستین نشست مدیرعامل  آبفا 
اصفهان با استاندار

اصفهان-مظلومی،خبرنگارافکار-مدیرعامل و اعضای شورای معاونین آبفای استان اصفهان با 
استاندار جدید دیدار و گفتگو کردند.

مدیرعامل شــرکت آب و فاضاب استان اصفهان، گزارشــی از عملکرد این شرکت در خصوص 
تأمین آب شرب و جمع آوری، تصفیه و دفع فاضاب جمعیت تحت پوشش در یک دهه گذشته 
ارائه کرد.هاشم امینی با اشاره به این که هم اکنون ۹۸ شهر و ۹۴۹ روستا از خدمات آبفای استان 
اصفهان اســتفاده می کنند گفت: بعد از یکپارچه سازی شــرکت های آب و فاضاب شهری و 
روستایی، خدمت رسانی به مردم محروم روستاها سرعت بیشتری گرفت و با اجرای طرح ۱۰۰-

۳۰۰ بیش از ۳۰۰ کیلومتر لوله گذاری در مدت ۱۰۰ روز انجام گرفت تا آب شــرب پایدار برای 
روستاییان عزیز فراهم شود.سید رضا مرتضوی اســتاندار اصفهان نیز در سخنان کوتاهی ابراز 
امیدواری کرد با همکاری استانداری و سایر نهادهای خدمات رسان بتوان موضوعاتی همچون 
کاهش ســرانه مصرف، بازچرخانی آب و تأمین آب شــرب پایدار مردم را با توجه به خشکسالی 

های اخیر و مشکات موجود، سرعت بیشتری بخشید. 

در هفته جهانی کودک اتفاق افتاد؛
حضور هزار و ۵۰۰ کودک در غرفه “کودکان 

دوستدارآب” 
اصفهان-مظلومی،خبرنگارافکار-همزمــان با هفته جهانی کــودک در حدود ۱۵۰۰کودک به 
همراه خانواده های شان در غرفه “کودکان دوستدارآب” آبفای استان اصفهان در گذر فرهنگی 

چهارباغ حضور یافتند.  
در  مدت چهار روز برپایی این غرفه که از ۱۸ تا ۲۱ مهر ماه جاری و همزمان با ســی و چهارمین 
جشنواره فیلم های کودکان و نوجوانان اصفهان دایر بود، در حدود ۱۵۰۰ جلد کتاب شعر و قصه 
کودکانه،۸۰۰  هدیه و ۶۰۰ تاج کودکانه با شعار “من مراقب آب هستم” ، میان بازدیدکنندگان 

توزیع شد.
همچنین یکهزار پوستر فراخوان دومین جشنواره خانواده آبي و مسابقه “خانواده دوستدار آب” 
در قالب ۱۰ ســوال چهارگزینه اي با موضوع “مدیریت مصرف آب “ بین پدران و مادران توزیع 

شد.

۷۵  پرونده  قصور پزشکی درایام منجر به 
صدور رای محکومیت شد

ایام- حسن بیگی،خبرنگارافکار-رییس سازمان نظام پزشــکی ایام از صدور رای محکومیت 
۷۵  پرونده  قصور پزشکی در استان خبر داد.

دکتر علیرضا رمضانی در نشســت هم اندیشــی با اصحاب رسانه اســتان گفت: ساختار نظام 
پزشکی دفاع از حقوق بیمار و پزشک است و در این راســتا وظایف به درستی در ایام انجام می 
شــود.وی با بیان اینکه مهمترین وظیفه پزشک اجرای درســت اقدامات درمانی است، افزود: 
رعایت قوانین و مقررات پزشــکی مهم و ضروری است و در این راســتا کوتاهی در انجام وظیفه 
پذیرفتنی نیســت.رییس ســازمان نظام پزشــکی ایام ادامه داد: از جمله وظایف این سازمان 
تعیین تعرفه خدمات تشخیصی درمانی در بخش خصوصی، صدور پروانه مطب شاغلین بخش 
خصوصی، ثبت نام و صدور گواهی عضویت، تعیین ضوابط و نظارت بر تبلیغات پزشــکی و غیره 
است.رییس سازمان نظام پزشــکی ایام  در پایان گفت: از مجموع ۴۳۳ پرونده قصور پزشکی 

این استان در دوره چهار ساله ۹۶ تا ۱۴۰۰ حدود ۷۵ مورد به محکومیت ختم شد/.راسان خبر 

مدیر درمان تامین اجتماعی استان ایام مطرح کرد؛
فراهم شدن امکان ثبت سوابق پزشکی باحذف 

تدریجی دفترچه های تامین اجتماعی
ایام- حسن بیگی،خبرنگارافکار-مدیر درمان تامین اجتماعی استان ایام اعام کرد : باحذف 

تدریجی دفترچه های تامین اجتماعی امکان سوابق پزشکی فراهم شده است
مدیردرمان تامین اجتماعی اســتان ایام بیان کــرد: با حذف تدریجی دفترچــه های تامین 
اجتماعی از مدار درمان و نسخه نویسی الکترونیک با استفاده از شماره ملی، خوشبختانه امکان 
ثبت و نگهداری سوابق پزشکی کلیه بیمه شــدگان فراهم گردیده که این مهم با تشکیل پرونده 
الکترونیک سامت بیمه شــدگان تاثیر چشمگیری در تشــخیص و درمان به موقع بیماریها و 

مدیریت بهینه منابع نظام سامت ایفا خواهد نمود.
 مدیردرمان تامین  اجتماعی  اســتان ایام بیــان  کرد: با حذف تدریجــی دفترچه های تامین 
اجتماعی از مدار درمان و نسخه نویسی الکترونیک با استفاده از شماره ملی، خوشبختانه امکان 
ثبت و نگهداری سوابق پزشکی کلیه بیمه شــدگان فراهم گردیده که این مهم با تشکیل پرونده 
الکترونیک سامت بیمه شــدگان تاثیر چشمگیری در تشــخیص و درمان به موقع بیماریها و 

مدیریت بهینه منابع نظام سامت ایفا خواهد نمود.

رئیس کل دادگستری مازندران اعام کرد؛

آزاد سازی ۱۲هکتار از اراضی ملی آمل
ســاری -خبرنگارافکار-رئیس کل دادگستری اســتان مازندران گفت:با اجرای احکام تخریب 
صادره توسط دادگستری شهرســتان آمل، ۱۲ هکتار از اراضی ملی این شهرستان رفع تصرف 
شد.محمد صادق اکبری  اظهارکرد: احکام مذکور باحضور نماینده دادستانی توسط اداره منابع 
طبیعی شهرستان آمل اجرا شــد.رئیس کل دادگستری اســتان مازندران افزود: ساخت وساز 
وسیعی توسط سودجویان درمناطق روستای “خوشــواش وکپین” شهرستان آمل انجام شده 
بود که با اقدام به موقع قضایی، ساخت وساز های غیر مجاز تخریب و اراضی تصرف شده آزاد وبه 
وضع سابق بازگشت. اکبری  خاطرنشان کرد: منابع طبیعی متعلق به همه مردم است وهمه باید 
در حفظ و نگهداری از این منابع ارزشمند مشارکت داشــته باشند در این بین، رسانه ها ازجهت 
اطاع رسانی و فرهنگ سازی در خصوص حفاظت از عرصه های ملی و منابع طبیعی نقش بسیار 
مهمی دارند ، مردم نیز در صورت مشاهده هرگونه تجاوز و تصرف به عرصه های ملی به سرعت،  

مراتب را به مسئوان مرتبط اطاع دهند.

سدهای گلستان آماده جمع آوری سیاب
گرگان-خبرنگارافکار- مدیر بهره برداری و نگهداری از تاسیســات آبی شــرکت آب منطقه ای 
گلســتان گفت: با توجه قرار گرفتن در زمان بازبینی و تعمیرات سدهای استان، این تاسیسات 

آبی آماده جمع آوری آب های ناشی از بارش باران و برف روزهای آینده هستند.
شعبان رسولی اظهار کرد: در حال حاضر ۱۴ درصد ظرفیت سدها و تااب  - سدهای این استان 
معادل ۳۴ میلیــون متر مکعب آب دارد.به گفتــه وی، در آخرین بارش باران در مهر ماه ســال 
جاری، مقدار یک میلیون مترمکعب آب وارد ســدهای اســتان شــده بود.مدیر بهره برداری و 
نگهداری از تاسیسات آبی شــرکت آب منطقه ای گلستان خاطرنشان کرد: امسال برای بازبینی 
و تعمیر تاسیسات سدهای استان پنج میلیارد ریال پیش بینی شده است. رسولی بیان کرد: کار 
بازبینی و تعمیر تاسیســات سدهای گلستان هرســاله درابتدای فصل پاییز صورت می گیرد تا 
بدون مشکل در فصل های پاییز، زمستان و بهار نسبت به جمع آوری بخشی از آب های ناشی از 

بارش باران و برف در منطقه  اقدام شود.

5 استان

کــرج -خبرنگارافــکار - دادســتان عمومی و 
انقاب شهرســتان کرج با اشــاره بــه اهمیت 
زیســت محیطی و اقتصادی فــاز دوم تصفیه 
خانه فاضاب این شهرســتان گفت : تسریع در 
تکمیل و راه اندازی این تصفیــه خانه ضروری 

است.
حســن مددی  در حاشــیه بازدید از عملیات 
اجرایی تصفیه خانه فاضاب کرج افزود:  انتظار 
می رود با اهتمام شرکت آبفای استان البرز این 

پروژه تا پایان سال جاری به بهره برداری برسد.
وی  اظهار داشــت :  فاضاب کــرج جزو طرح 
های زیست محیطی بزرگ اســتان البرز است 
و به عنوان زیرســاخت پایدار شهری محسوب 

می شود.
دادستان کرج ادامه داد:  در شرایطی که استان  
البرز با کمبود منابع آبی مواجه اســت ، پساب 
این تصفیه خانه می تواند در بخش های صنایع 
و کشاورزی مورد استفاده قرار گیرد و به عنوان 

بازچرخانی آب به ســفره هــای زیرزمینی نیز 
تزریق شود.

وی ضمن قدردانی از زحمات دست اندرکاران 
اجرای پروژه  تصفیه خانه فاضاب کرج ، با اشاره 
به حجم باای ســرمایه گذاری صورت گرفته و 
تأثیر گذاری قابل توجه در حوزه کشــاورزی و 
صنعت استان بر تسریع  در بهره برداری هرچه 

سریع تر از آن تأکید کرد.
ذوالفقار مهدی زاده مدیرعامل آبفا البرز در این 

بازدید گفت : عملیات اجرایی این تصفیه خانه 
از سال ۸۹ آغاز شــد و  قرار بود طی مدت چهار 
ســال به اتمام برسد اما با گذشــت ۱۱ سال به 
دایلی همچون قرارداد ارزی پروژه ، نوســانات 
نرخ ارز و شــرایط جدید تحریم ها ، اتمام  و بهره 

برداری از آن با مشکل روبرو شده است .
وی افزود:  آبفا البرز تمام تــاش خود را به کار 
گرفته تا در ســال ۱۴۰۰ این پروژه را وارد مدار 

بهره برداری نماید.

دادستان عمومی و انقاب شهرستان کرج:

راه اندازی فاز دوم تصفیه خانه فاضاب کرج ضروری است

رئیس اداره فنی و 
نظارت بر طرحها 
اداره کل راهداری 
و حمل ونقل جاده 

ای آذربایجان 
غربی اعام کرد: 
2۷ باب مجتمع 

خدماتی ورفاهی 
در محورهای 

مواصاتی استان 
با پیشرفت 

فیزیکی متوسط 
50 درصد در حال 

احداث است.

در جلسه وبینار سازمان 
کتابخانه ها، موزه ها و مرکز 
اسناد آستان قدس رضوی 

با مدیر موزه هنر اسامی 
لوور پاریس ابعاد مختلف 
همکاری های دوجانبه در 

حوزه موزه داری بررسی شد.

بوشهر-خبرنگارافکار-شهردار بوشهر گفت: شهرداری از طرح اتاق اصناف برای 
راه انــدازی بازارچه های تولید تا مصــرف که می  تواند گامی مهــم در جهت رفاه 

شهروندان باشد با آغوش باز استقبال می کند.
حسین حیدری در نشست با رئیس اتاق اصناف بوشهر اظهار کرد: بحث مدیریت 
پسماند از دیرباز در بوشهر مطرح بوده و شورا و شهرداری کنونی در تاش است تا 

به عنوان یک سرمایه  پایدار از آن استفاده شود.
وی بیان کرد: پسماند در بوشهر هنوز از مبدا تا مقصد به خوبی تفکیک نشده است 
و باید برای تحقق این مهم برنامه داشــت، در این زمینه شهرداری سعی دارد تا با 
جذب ســرمایه گذاران بخش خصوصی در ارتباط با مدیریت پسماند اقدام های 

مطلوب و شایسته ای صورت گیرد.
شهردار بوشــهر ادامه داد: برای نمونه در بوشــهر بازارهای ماهی فروشان، البسه 
و خرمافروشــان نزدیک به هم اســت که باید با ایجاد زیرســاخت مناسب برای 
ساماندهی آنها اقدام کند، شــهرداری بندر بوشــهر در این زمینه آماده هرگونه 

همکاری با اتاق اصناف بوشــهر اســت تا بهترین راهــکار و برنامه های ممکن را 
اجرایی کند. حیدری تصریح کرد: در ارتباط با راهکار اتاق اصناف برای راه اندازی 
بازارچه های تولید تا مصرف این مهم می  تواند گام مهم در جهت رفاه شــهروندان 

باشد که شهرداری نیز با آغوش باز از این طرح استقبال می کند.
وی اضافه کرد: با همتی که در شورای اسامی بوشهر وجود دارد تمام این برنامه ها 
شدنی است که چراکه تمامی اعضای شورا دغدغه مند هســتند و برای پیشبرد 

اهداف مدیریت شهری راهکارهایی عالمانه و هوشمندانه دارند.
رئیس واحد حقوقی شهرداری بوشــهر نیز در این نشست گفت: در موضوع جمع 
آوری ضایعات، جمع آوری آن از ســوی افراد منع شــده که این موضوعی قانونی 

است و دستگاهی نیز اجازه صدور پروانه در این زمینه ندارد.
علیرضا نوری افزود: در صدور پروانه ساختمانی تجاری نیز حدود پنج سال است 
که شــهرداری در صدور پروانه داشتن سرویس بهداشــتی را الزامی کرده و برای 
مجتمع  های بیشــتر از ۱۰ واحد نیز احداث نمازخانه الزام به اجرا از سوی مالکان 

است.
رئیس اتاق اصناف بوشــهر هم در این نشســت تصریح کرد: هم اکنون در شــهر 
و شهرســتان بوشــهر به ترتیب ۱۰ هزار و ۱۲ واحد صنفی در قالب ۲۵ اتحادیه 

فعالیت دارند که نقشی مهم و اساسی در سطح شهرستان ایفا می کنند.
مصطفی گراشی افزود: اتاق اصناف هیچگاه سرنوشــت خود را جدا از شهرداری 
ندیده و هر چه شهر وزین تر باشد بدون شک منافع اقتصادی بیشتری برای کسبه 

خواهد داشت.
وی ادامه داد: اصرار بیش از حد اتــاق اصناف به همکاری با شــهرداری بوده که 
گاهی این اصرار زیاد شاید شک و شبهه ای ایجاد کرده باشد اما این دغدغه تنها در 

راستای کمک به مدیریت شهرداری در پیشبرد امور است.
گراشی خاطرنشان کرد: در ارتباط با پســماند نیز انتظار است شهرداری بوشهر 
الگوهای موفق اجرا شده در کشور را اجرایی کند و شرایطی پیش بیاید که کسبه 

نیز در ارتباط با عوارض پسماند عملکرد مناسب تری داشته باشند.

فعالیت ۱۰ هزار واحد صنفی دربوشهر؛
شهرداری بوشهر از طرح بازارچه تولید تا مصرف استقبال می کند

ارومیه- اصانی ،خبرنگارافکار-رئیس اداره فنی و 
نظارت بر طرحها اداره کل راهــداری و حمل ونقل 

جــاده ای آذربایجان غربــی اعام کــرد: ۲۷ باب 
مجتمع خدماتی ورفاهــی در محورهای مواصاتی 

استان با پیشرفت فیزیکی متوســط ۵۰ درصد در 
حال احداث است.

هومن شریفی گفت: در ســال جاری ۲ مجوز برای 
ســاخت مجتمع های خدماتی و رفاهی در ســطح 
محورهای استان صادر شده و هم اکنون ۵۶ پرونده 
نیز در حال استعام و صدور مجوز تاسیس مجتمع 

های خدماتی و رفاهی است.
وی گفت: در حال حاضــر ۲۴ مجتمع در حال بهره 
برداری در سطح اســتان وجود دارد و طبق برنامه 
ریزی انجام گرفته در ســال جــاری ۵ باب مجتمع 
دیگر به بهره برداری خواهد رسید تا تعداد مجتمع 
های خدماتی و رفاهی ســطح اســتان به ۲۹ باب 

افزایش یابد.
شریفی اظهار کرد: مجتمع خدماتی رفاهی محمد 
حســین رهبر در محور ســلماس - خوی ، مجتمع 
خدماتی و رفاهی ســلیمی در محور شــاهین دژ - 
تکاب ، مجتمــع خدماتی و رفاهــی میرزائی در در 
محور مهاباد - ارومیه ، مجتمــع خدماتی و رفاهی 
علیخانی در محور میاندوآب - ســه راهی شیبلو و 
مجتمع خدماتی و رفاهی شــیخ آقایــی در محور 
میاندوآب - بوکان از جملــه مجتمع های خدماتی 
و رفاهی اســت که در ســال جاری به بهره برداری 

خواهند رسید. 
 این مقام مســئول تعداد تســهیات تصویب شده 
بــرای متقاضیــان را ۱۰ فقره و تعداد تســهیات 
پرداخت شده برای متقاضیان را ۴ فقره عنوان کرد 
و افزود : میزان اشــتغال ایجاد شــده ۳۶۰ نفر بوده 
و پیش بینی می شود میزان اشــتغال تا پایان سال 

جاری ۴۰۰ نفر باشد.

احداث ۲۷ باب مجتمع خدماتی 
رفاهی جاده ای در آذربایجان غربی

کرمانشــاه-بهاری،خبرنگارافکار- سرپرســت اداره کل میراث فرهنگی استان 
کرمانشاه از بازدید ارزیاب یونسکو از کاروانسرای تاریخی بیستون خبر داد.

جبار گوهری  بااشاره به بازدید ارزیاب یونسکو از کاروانسرای بیستون کرمانشاه، 
اظهارکرد: قرار اســت این کاروانســرا در قالب پرونده "کاروانسراهای ایرانی" به 

ثبت جهانی برسد.
وی تصریح کرد: وزارت میراث فرهنگی از حدود چندسال پیش تاش هایی را در 
این راستا انجام داده که زنجیره کاروانسراهای ایرانی را به ثبت جهانی برساند که 

از استان کرمانشاه نیز کاروانسرای بیستون در این لیست قرار دارد.
سرپرست میراث فرهنگی استان کرمانشــاه افزود: باتوجه به اینکه در این پرونده 
حدود ۵۶ کاروانسرا از ۲۴ استان کشــور قرار گرفته اند، ارزیاب یونسکو از حدود 
۱۰ روز پیش به ایران سفر کرده تا بازدید و ارزیابی از این کاروانسراها داشته باشد.

وی گفــت: در این راســتا،  ارزیــاب یونســکو در ادامــه برنامه بازدیــد خود از 
کاروانسراهای ایران، وارد کرمانشاه شــد تا بازدیدی هم از کاروانسرای بیستون 

داشته باشد.

وی نظر ارزیاب یونســکو را در بازدید از کاروانسرای بیستون مثبت خواند و گفت: 
خوشــبختانه با در نظر گرفتن شــرایط کلی بنا و جایگاه آن، ارزیاب یونسکو نظر 
مثبتی داشت و تنها نسبت به برخی تاسیســات داخل بنا مانند روشنایی های آن 

ایراداتی گرفت که آنها را رفع خواهیم کرد.
سرپرســت میراث فرهنگی کرمانشــاه یادآورشــد: باتوجه به اهمیت و جایگاه 
محوطه تاریخی تاق بســتان از ارزیاب یونسکو خواســتیم تا بازدیدی هم از تاق 

بستان داشته باشد تا یک آمادگی ذهنی را نسبت به این مجموعه پیدا کند.

 بازدید ارزیاب یونسکو از کاروانسرای بیستون

ایام-حسن بیگی،خبرنگارافکار- مدیرعامل شرکت گاز استان ایام گفت: 
در شش  ماهه اول امسال نصب ۴ هزار  و ۷۷۶ اشتراک جدید در نقاط مختلف 
شهری و روستایی اســتان ایام انجام و این تعداد به مشــترکین گاز استان 

افزوده شده است.
»عبــاس شــمس اللهی«با بیــان اینکــه از ابتدای شــروع گازرســانی به 
اســتان تاکنون ۱۸۸ هزار و ۳۴۱ مشــترک در اقصی نقــاط مختلف ایام 
اشتراک پذیری شده اســت، اظهار کرد: در نیمه اول امسال یک هزار و ۱۶۰ 

انشعاب علمک در نقاط مختلف شهری و روستایی استان نصب شده است.

مدیرعامل شرکت گاز استان ایام با بیان اینکه شرکت گاز استان در راستای 
تحقق اهداف کیفی و کمی ســال  جاری اقدامات قابل توجهی در حوزه های 
مختلف گازرسانی انجام داده است، گفت: تاکنون چهار هزار و ۷۵۰ کیلومتر 

شبکه توزیع و خطوط تغذیه در مناطق مختلف استان اجرا شده است.
وی با اشاره به اینکه در راستای گازرسانی به شــهرها و روستاهای استان در 
نیمه نخست امسال ۵۴ کیلومتر شبکه توزیع اجرا شده است، تصریح کرد: در 
این مدت برای گازرســانی به صنایع، محورهای صنعتی و CNGها، ۷ هزار 

و ۵۰۰ متر شبکه توزیع و یک هزار  و ۲۰۰ متر شبکه تغذیه انجام شده است.

شمس اللهی با بیان اینکه تاکنون ۱۱۳ هزار و ۱۰۵ انشعاب علمک در مناطق 
شهری و روستایی استان نصب شده اســت، افزود: در شش ماهه اول امسال 
برای گازرسانی به مناطق روستایی اســتان ۵۰ هزار متر شبکه توزیع، ۹۰۸ 
انشــعاب علمک و یک هزار  و ۶۶۶ مشــترک جدید جذب و اشتراک پذیری 

شده است.
وی عملکرد شــرکت در حوزه گازرسانی شــهری را در نیمه نخست امسال، 
اجرای ۴ هزار متر شــبکه توزیع، نصب ۲۵۲ انشعاب علمک و جذب ۳ هزار و 

۱۱۰ مشترک جدید عنوان کرد.

نصب بیش از ۴ هزار  علمک جدید گاز در استان ایام
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   سال دهم

مشــهد-مریم صانع-خبرنگارافکار -در جلسه وبینار ســازمان کتابخانه ها، 
موزه ها و مرکز اســناد آســتان قدس رضوی با مدیر موزه هنر اسامی لوور 

پاریس ابعاد مختلف همکاری های دوجانبه در حوزه موزه داری بررسی شد.
برگزاری نمایشگاه های مشترک، همکاری و انجام پژوهش های مشترک در 
حوزه مرمت و معرفی آثار تاریخی و فرهنگی، برگزاری نشست های تخصصی 
و آموزشــی از طریق وبینار، همکاری فنی و علمی در طراحی و ساخت بنای 
جدید موزه رضوی و تبادل انتشارات تخصصی در حوزه موزه ها و نسخ خطی 

در قالب عقد تفاهم نامه از مواردی بود که در این نشست مطرح شد.
مدیر موزه هنر اســامی لوور پاریس در این برنامه وبیناری با بیان اینکه موزه 

آســتان قدس رضوی را یکی از قدیمی ترین و غنی تریــن موزه های جهان 
اســت، اظهار کرد: در موزه لوور مجموعه بزرگی از هنر اســامی وجود دارد 
که در آن آثاری از هنر ایرانی مربوط به دوره های ایلخانی، تیموریان، صفویان 
و قاجاریان از جمله سرامیک و کاشی، فلز و پوســته به نمایش گذاشته شده 

است.
دکتر یانیک لنتــزه بیان کرد: بیــش از ۱۲ هزار اثر در موزه لــوور به نمایش 
گذاشته شده که مفتخریم مردم ایران با حضور در موزه از این مجموعه بازدید 
کنند. در موزه لوور و موزه آســتان قدس امکانات فراوانی وجود دارد، بر این 

اساس می توانیم اقدامات مشترک متعددی داشته باشیم.

وی با اشــاره به همکاری موزه لوور با موزه ملی ایران در سال ۲۰۱۸ و برپایی 
نمایشگاهی از موزه لوور در تهران، نســبت به همکاری با موزه آستان قدس 
رضوی جهت اجرای پروژه های مشترک و جلوه گری هنر اسامی در ایران و 

مشهد ابراز امیدواری کرد.
مدیر موزه هنر اســامی لوور پاریس با اســتقبال از همکاری های دوجانبه 
خاطرنشــان کرد: ما با تیمی ۴۰ نفره در امر آموزش، مشــتاق همکاری های 

پژوهشی با موزه آستان قدس رضوی هستیم.
شــترک از کاشــی های تاریخی مربوط به حرم مطهر رضوی در مخزن موزه 

آستان قدس رضوی شد.

همکاری موزه های آستان قدس رضوی و لوور پاریس  



سرپرســت معاونت فرهنگی و توســعه ورزش همگانی وزارت ورزش و 
جوانان تاکید کرد که هیچ خانه ورزش روســتایی نبایــد به روی اهالی 
روستا بسته باشد و ورزش روستایی باید به جریان ورزش قهرمانی کشور 

متصل شود.
 ســینا کلهر روز جمعه در گفت و گویی اظهار داشــت: متاسفانه ورزش 
روستاها از جریان ورزش قهرمانی کشور جداست اما به طور قطع تاش 
خواهیم کرد تا راه حضور استعدادهای روســتا به تیم های ملی را هموار 

کنیم.
وی افزود: با همت فدراسیون ورزش روســتایی و بازی های بومی محلی 
باید جریان ورزش روستایی به جریان ورزش قهرمانی کشور متصل شود 
و مطمئن باشــید تا روزی که در این ســمت حضور داشــته باشم از این 

تاش ذره ای دریغ نخواهم کرد.
سرپرســت معاونت فرهنگی و توســعه ورزش همگانــی تصریح کرد: 
بچه های روستا و عشــایر باید این حق، شــانس و امکان  را داشته باشند 
تا بتوانند در قالب تیم های ملی افتخار آفرینــی کنند. برای مثال به تیم 
ملی کشتی اشاره دارم که اکثرا روستازاده بودند و شادی را به خانه مردم 

ایران آوردند.
کلهر افزود: اما نکته ای که برایم خیلی مهم است، بحث خانه های ورزش 
روستایی است. طبق اعام و آمار و ارقام هفت هزار خانه ورزش روستایی 
در کشور وجود دارد که بر اساس آماری که به دست ما رسیده تنها ۱۵۰۰ 
خانه فعال است. مطمئن باشــید به هر ۳۱ استان به طور غیر رسمی سفر 

کرده و آینده این خانه ها را بررسی خواهم کرد.
وی تاکید کرد: درب خانه های ورزش روستایی باید به روی اهالی روستا 
باز باشد نه اینکه مدت ها خاک بخورند، مطمئن باشید برای دهیارانی که 
خدمات بیشتری را به اهالی روستا درحوزه ورزش ارایه دهند ومشارکت 

فعال داشته باشند اعتبار ویژه ای در نظر خواهیم گرفت.

دفاع سرمربی پورتو از مهاجم ایران:
طارمی بازیکن فوق العاده صادقی است

ســرمربی تیم فوتبال پورتو پرتغال از مهاجم ایرانــی تیمش دفاع کرد و 
گفت: مهدی طارمی بازیکن فوق العاده صادقی است.

»سرجیو کونسیســائو« ســرمربی تیم فوتبال پورتو  در نشست خبری  
حاضر شد و به سئواات خبرنگاران درباره شرایط تیمش پاسخ داد.

ســرمربی پورتو در خصوص ترفند مهدی طارمی برای گرفتن پنالتی، از 
مهاجم ایرانی خود دفاع کرد و گفت: من طارمی را بازیکنی می شناســم 
که با حرفــه اش، با حریفان، همبازی هایــش و داوران فوق العاده صادق 
اســت. او در هر بازی از حریفان و داوران عذرخواهی می کند. او بازیکن 

بسیار صادقی است.
وی تاکید کرد: تصویر بدی از طارمی ایجاد کرده اند همراه با بدبینی و بی 
اعتمادی؛ اما بدتر از آن کسانی هستند که از این مسئله پیروی می کنند.

ســرمربی پورتو افزود: ما این امکان را داریم که برچسبهای مختلفی به 
افراد بچسبانیم اما برداشتن این برچسبها دشــوار است.تکرار می کنم؛ 
طارمی بازیکن فوق العاده صادقی اســت. من هر روز بــا او کار می کنم و 
زمان زیادی با هم هستیم. او یک بازیکن فوق العاده مثبت و صادق است 

و برای حریفان هم همین ویژگی ها را دارد.
کونسیســائو بار دیگر به اخراج مهدی طارمی در بــازی با پاکوس دفریرا 
اشاره و تاکید کرد که حرکتی که روی طارمی در محوطه جریمه حریف 

رخ داد پنالتی بود و این بازیکن نباید اخراج می شد.

آزادکاران توانمند و عنوان داری را 
جذب کردیم

مربی تیم کشــتی آزاد صنایع مازندران گفت: تیم ما برای قهرمانی بسته 
شــده کشــتی گیران توانمندی را برای حضور در لیــگ برتر به خدمت 

گرفتیم.
هادی حبیبــی در خصوص آخرین وضعیت تیم صنایــع مازندران برای 
حضور در لیگ برتر کشــتی آزاد  گفت: هر چند ما برای توافق با اسپانسر 
مورد نظر به زمان بیشتری نیاز داشــتیم و کمی دیر وارد گود شدیم، اما 

خوشبختانه تیم خوبی را جمع و جور کردیم.
وی با تاکید بر اینکه تیــم صنایع مازندران بــرای قهرمانی در لیگ برتر 
بسته شده، گفت: هدف اصلی ما فقط و فقط قهرمانی است. خوشبختانه 
باشگاه از نظر بودجه مشکل ندارد و همین موضوع باعث شد تا تیم خوبی 

تشکیل دهیم و کشتی گیران عنوان داری را به خدمت بگیریم.
وی در خصوص جذب کشــتی گیران خارجی افــزود: در فکر جذب دو 
کشتی گیر خارجی هم هستیم که طبق مذاکرات انجام شده و همچنین 
با توجه به رقبایی که در فینال خواهیم داشــت از کشتی گیران خارجی 
مورد نظرمان اســتفاده خواهیم کرد. به هر حال تاکید می کنم که تیم ما 

برای کسب قهرمانی در لیگ برتر امسال به میدان می رود.
حبیبی اضافه کرد: ۲۵ درصد قرارداد کشتی گیران را پرداخت کردیم و 
با نظر کادر فنی تمرینات تیم صنایع مازندران نیز در ســالن رضا یزدانی 

شهرستان جویبار پیگیری می شود.
کادر فنی تیم صنایع مازنــدران را رضا یزدانی، محمود اســماعیل پور، 
هادی حبیبی، ســعید نیســتانی و مجتبی ابراهیمی تشکیل می دهند. 
ضمن اینکه تاکنون نادر حاج آقانیا، رحمان عموزاد، محمدعلی عموزاد، 
مجتبی عموزاد، فرزاد عموزاد، نیما اشفاقی، محمدرضا سرگو، حمیدرضا 
زرین پیکر، علی ســوادکوهی، احمــد بذری، محمدجــواد ابراهیمی، 
اســماعیل نجاتیان، عباس فروتن و کامران قاسمپور به این تیم پیوسته 

اند.
لیگ کشتی آزاد با حضور ۱۴ تیم در ۲ گروه ۴ تیمی و ۲ گروه ۳ تیمی به 

شرح زیر برگزار خواهد شد:
گروه الف: ســهند ارس – آکادمی کشــتی نادری خادم و هیأت کشتی 

لرستان
گروه ب: صنایع مازندران – ستارگان ساری- خراسان جنوبی- مقاومت 

تهران
گروه ج: دانشــگاه آزاد اســامی- شــهید صدرزاده- فرم دمای اراک- 

جوانان البرز
گروه د: فوادین ذوب آمل – پاس ناجا- آلومینیوم حکمتی

 رامین طباطبایی 
که کمتر از سه 
ماه به اتمام دوره 
ریاست قانونی 
اش در فدراسیون 
بسکتبال باقی 
مانده است 
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سرانجام رسانده 
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علیرضا دبیر 
رئیس فدراسیون 
کشتی با حضور 
در خانه کشتی 
شهید ابراهیم 
هادی با اعضای 
تیم های کشتی 
آزاد و فرنگی زیر 
23 سال دیدار و 
گفتگو کرد.

معاون توسعه ورزش همگانی وزارت ورزش:
ورزش روستایی باید به ورزش 
قهرمانی متصل شود
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ســرمربی تیم والیبال هورســان رامسر با بیان 
اینکه تیم ضعیفی در لیــگ وجود ندارد گفت: 
هدف هر ۱۴ تیم حاضر در مسابقات راه یابی به 

مرحله پلی آف است.
فرشاد سعیدی ســرمربی تیم والیبال هورسان 
رامســر  درباره آغاز لیگ برتر گفت: هر ۱۴ تیم 
حاضر در مســابقات در یک ســطح قرار دارند 
به همین دلیل ســخت ترین لیــگ را در پیش 
خواهیم داشت چرا که تیم ضعیفی وجود ندارد 
و هر ۱۴ تیم دیدگاهشان حضور در مرحله پلی 
آف می باشــد. به همین دلیل کار نه تنها برای 
تیم هورســان بلکه برای ســایر تیم ها سخت 

است.
ســرمربی تیم والیبال هورســان رامسر درباره 
بازی روزیکشــنبه تیمش مقابل شــهرداری 
ورامیــن گفــت: ورامیــن در ۱۰ ســال اخیر 
همیشــه جزو تیم هــای برتر مســابقات بوده 
است و دیدگاهش حضور در جمع ۴ تیم است. 
ورامینی ها سابقه خوبی در مسابقات لیگ برتر 
دارند. بازی نخســت نیز برای هر تیمی سخت 
اســت چرا که شــناخت تاکتیکی از یکدیگر 

نداریم.
وی افزود: سال گذشــته حدود ۵ تیم هدفشان 
بقا در لیگ بود اما امســال چنین تیمی وجود 

ندارد و همه بــرای حضــور در مرحله پلی آف 
تاش می کنند که این کار را به مراتب سخت تر 

می کند.
ســعیدی در ادامه درباره برگزاری دو دیدار در 
هفته نیز اظهار داشــت: سال گذشته مسابقات 
متمرکــز برگزار می شــد. در ســال های قبل 
نیز حداقل پــس از برگــزاری دو دیدار در یک 
هفته، هفته بعد یک بازی انجام می شد و تیم ها 
اســتراحت داشــتند اما نمی دانم چرا امسال 
برنامه ریزی به گونه ای اســت که تمام هفته ها 
باید دو بازی برگزار شــود؟ این شــرایط برای 
تیم های شهرســتانی دو ســفره سخت است. 

امیدوارم فشار بازی ها منجر به آسیب دیدگی 
بازیکنان نشود.

وی در پایان درباره تک بازی برگزار شدن فینال 
نیز گفت: احتماا باید بازی فینال در یک شهر 
بی طرف و متمرکز باشــد کــه در این صورت 
مشــکلی پیش نخواهد آمد اما اگر بخواهند در 
شهری برگزار کنند که به نفع تیم خاصی باشد 

قطعا مشکل آفرین خواهد شد.
هفته نخســت رقابت های لیگ برتر والیبال از 
روز یکشنبه آغاز می شود و تیم هورسان رامسر 
در بازی نخســت خود مقابل تیم شــهرداری 

ورامین قرار خواهد گرفت.

سرمربی تیم والیبال هورسان: سخت ترین سال لیگ برتر والیبال را در پیش داریم

رئیس فدراســیون بســکتبال با تاکید بــر اینکه 
تا به امــروز ۹۰ درصد برنامــه و اهدافش را در این 
فدراســیون محقق کرده، گفت: البته سهم بانوان 

بیشتر از این است.
 رامین طباطبایی که کمتر از سه ماه به اتمام دوره 
ریاست قانونی اش در فدراســیون بسکتبال باقی 
مانده اســت درگفتگو با خبرنگار مهــر با تاکید بر 
اینکه در مدت باقی مانده از دوره ریاســتش اجازه 
نمی دهد هیچ کاری روی زمین بماند، گفت که از 
زمان ورودش به فدراســیون تا به امروز ۹۰ درصد 

برنامه ها و اهدافش را به سرانجام رسانده است.
وی ابتدا با اشــاره به ثبــت نام ۱۲ نفــر در مهلت 
تعیین شــده برای نام نویسی کاندیداهای ریاست 
فدراسیون بســکتبال گفت: از این تعداد، کارنامه 
برخی با آنچه در آییــن نامه انتخاباتــی در مورد 
ســنوات مدیریت تاکید شــده، منطبق نبود و به 

همین دلیل ردِ صاحیت مدیریتی شدند.
وی ادامه داد: مدارک برخی از متقاضیان ریاســت 
هم کامل نبود که به آنها تا ۵ روز کاری مهلت داده 
شــده تا برای تکمیل اقدام کننــد، بنابراین هنوز 
تعداد کاندیداهای نهایی برای حضور در انتخابات 

فدراسیون بسکتبال مشخص نیست.
طباطبایی با یادآوری اینکه ســه ماه از ریاســت 
چهارساله اش در فدراسیون بسکتبال باقی مانده 

در پاسخ به این پرســش که این بازه زمانی صرف 
رایزنی برای کســب رای دوباره اعضای مجمع می 
شــود یا به پیگیری فعالیت ها اختصاص پیدا می 
کند؟ تاکید کرد: مانندگذشــته بــا جدیت پیگیر 
کارهــا خواهیم بود و اجازه نمــی دهم هیچ کاری 
روی زمین بماند، طبیعی اســت کــه به خاطر در 
پیش بودن مجمع انتخاباتی بخشی از وقت و انرژی 
فدراسیون صرف مهیا کردن شرایط برگزاری این 
مجمع می شــود اما به هیچ وجه خللــی در امور 

روزمره ایجاد نخواهد شد.
وی یادآور شــد: برنامه فدراســیون برای هر سال 
مشــخص بود و طبق آن پیش می رفت، برای سال 
۱۴۰۰ هــم برنامه هایی پیش بینی شــده بود که 
تا به امروز پیش رفته اســت. ســه ماه آینده را هم 
طبق برنامه از قبل تعیین شــده خواهیم گذراند؛ 
لیگ برتر را پیگیری مــی کنیم،اردوهای تیم ملی 
را برگزار می کنیــم، اعزام ها را انجــام می دهیم، 

دوره های آموزشی را برگزار می کنیم و ... .
رئیس فدراسیون بسکتبال در پاسخ به این پرسش 
که از آغــاز دوره مدیدیت در این فدراســیون تا به 
امروز به چند درصد از برنامه ها واهداف رسیدگی 
شــده اســت؟ گفت: باای ۹۰ درصد برنامه ها و 
فعالیت های موردنظرم در قالب برنامه چهارساله 
ای که داشتم، انجام شــده است. آن ۱۰ درصد هم 

به خاطر مشــکات مالــی و کمبــود اعتبارات به 
سرانجام نرسید.

وی در همین رابطه ادامــه داد: در این زمینه باید 
کرونا و خیلی از مصائب و مشــکاتی که برای مان 
ایجاد کرد را در نظر داشــته باشیم، معضلی که در 
برنامه چهارساله پیش بینی نشــده بود اما اجازه 

ندادیم مانع دستیابی به خیلی از اهداف شود.
طباطبایــی با تاکیــد دوباره بر اینکــه مهمترین 
عامل در عدم اجرای ۱۰ درصد برنامه ها مشکات 
مالی بود، تصریح کرد: از زمانی که وارد فدراسیون 
شــدم تا به امروز قیمت ارز ۱۰ برابر شــده است، 
این موضوع و در کل تورم ســد بزرگــی برایمان 
بود در حالی که بســکتبال در بخش زیرساخت ها 

مشکات عدیده داشته و دارد.
رئیس فدراسیون بســکتبال تاکید کرد: فردی که 
ریاست ۴ ســال آینده بســکتبال را عهده دار می 
شود باید مهیا کردن یک سالن اختصاصی در کنار 
سالن بسکتبال آزادی را به عنوان اولویت در برنامه 
داشته باشد. وی در پاســخ به این پرسش که »چرا 
این به اولویت طی مدتی که شما عهده دار ریاست 
بودید تا به امروز رسیدگی نشده است؟« گفت: به 
شدت پیگیر آن بودیم، در خواستمان را به شرکت 
توســعه و تجهیز اماکن ورزشی هم ارائه کردیم اما 
متاســفانه همکاری ازم با فدراسیون انجام نشد. 

می خواستیم ســالن افراسیابی یا شــیرودی در 
اختیارمان قرار بگیرد اما نشــد. البتــه هنوز هم 
پیگیر موضوع هســتیم و تاش می کنیم از طریق 

وزیر ورزش آن را به سرانجام برسانیم.
» یعنی در اختیار گرفتن یک سالن اختصاصی به 
جز آزادی را با وزیر جدید ورزش مطرح کرده اید؟« 
طباطبایی در پاسخ به این پرسش گفت: جلساتی 
که به امروز با وزیر ورزش داشــته ایــم به صورت 
عمومی بوده اســت. اما قرار است طی هفته جاری 
میزبان وزیــرورزش در یکــی از دیدارهای لیگ 
برتر باشــیم. قطعا در این دیدار رایزنی های ازم را 
خواهیم داشــت. می خواهیم یک سالن جدید در 
تهران داشــته باشیم و شــرایط را برای اختصاص 
خانه بسکتبال به هیات های اســتانی که از آن بی 

بهره هستند هم مهیا کنیم.
رئیس فدراسیون بســکتبال در پاسخ به پرسش 
دیگری مبنی بر اینکه »تحقق ۹۰ درصد برنامه ها 
شامل که مواردی بوده است؟« اظهار کرد: تقویت 
لیگ یکــی از برنامه هایــی بود که به آن دســت 
یافتیم، منابع انســانی را به گونه ای توسعه دادیم 
که در زمینه مربی و داور شــرایطبهتری داشــته 
باشیم. توســعه همگانی بســکتبال هم از اهداف 
محقق بود طوریکه توانستیم مدال برنز بسکتبال 

سه به سه را در آسیا بگیریم.
وی در این زمینه ادامــه داد: مهیا کردن مجموعه 
اقامتی بــرای تیم ملی از دیگر اقدامــات مان بود، 
این مجموعه به اندازه یک هتل پنج ستارهاســت. 
اسپانســر هم یکی از معضات فدراسیون بود که 
به خاطر عدم دراختیار داشــتن آن طی سال اول 
شرایط بدی داشتیم اما بعد از آناسپانسرهای قوی 

در بسکتبال سرمایه گذاری کردند.
رئیس فدراسیون بسکتبال از تشــکیل و سرمایه 
گذاری روی چهار تیم پایه بــه عنوان یکی دیگر از 
اقداماتش در سال های گذشــته یاد کرد و گفت: 
طی این مدت تیم جوانان به جام جهانی اعزام شد و 
به عنوان دوازدهم دست یافت، عنوانی که تا قبل از 
این نداشتیم. در کل اینکه بسکتبال امروز شناخته 
شده تر شــده و وجاهت و شخصیت بهتری نسبت 

به قبل پیدا کرده است.
طباطبایی همچنین تاکید کــرد: در بخش بانوان 
البته میزان دســت یابی به اهداف بیشــتر از ۹۰ 
درصد بود، در این بخش ۲۰ اعزام برای بســکتبال 
ســه به ســه و پنج نفره داشــتیم. برای بانوان از 
بودجه مصــوب بخش مــردان هزینــه کردیم تا 
اهداف دســتیافتنی شــود.رئیس فدراســیون 
بســکتبال تاکید کرد: از این به بعد تــا پایان دوره 
فعلی هم مصمــم پیگیر فعالیت هــا خواهم بود، 
چه در فدراسیون بســکتبال بمانم و چه نمانم باید 
برنامه های باقی مانده خود را به سرانجام برسانم و 

امیدوارم مانعی برای آنها نباشد.

رئیس فدراسیون بسکتبال:

بسکتبال شخصیت پیدا کرده است

علیرضا دبیر رئیس فدراســیون کشــتی با حضور در خانه کشتی 
شهید ابراهیم هادی با اعضای تیم های کشتی آزاد و فرنگی زیر ۲۳ 

سال دیدار و گفتگو کرد.
به نقل از فدراســیون کشــتی، علیرضا دبیــر در ایــن دیدار که 
محمدرضا گرایی قهرمان المپیــک و جهان نیز بعنوان مهمان ویژه 
حضور داشت گفت: کشــتی ایران دیگر نباید رو به عقب برگردد و 
همه شما و تمامی کشتی گیران این شانس را دارند که در المپیک 
پاریس شــرکت کنند، اما راه رســیدن به آن حضــور در چرخه ی 

انتخابی تیم ملی است.
وی ادامــه داد: مســابقات امیدهــا می تواند به شــما در چرخه ی 
انتخابــی تیم ملی کمک کنــد و هدفگذاری تــان المپیک ۲۰۲۴ 

پاریس باشد.
دبیر تصریح کرد: به عنوان نماینده ایران به رقابت ها اعزام می شوید، 
پس باید تمام وجود و جانتــان را برای مملکت خــود بگذارید و تا 

لحظه آخر روی تشک محکم بجنگید.
رئیس فدراســیون کشــتی گفت: مدال امیدها برای خودتان مهم 
اســت اما برای فدراســیون، هدف اصلی و نهایی کسب مدال طا و 

موفقیت در المپیک است، 
اما به یاد داشــته باشــید 
مدال امیدها می تواند شما 
را به المپیــک نزدیک کند. 
محمدرضا گرایی شــاهد 
زنده ما در اینجا است که دو 
ســال پیش در رقابت های 
زیر ۲۳ سال جهان صاحب 
مدال طا شــد و اان مدال 
طای المپیــک و جهان را 
به افتخاراتش اضافه کرده 

است.
دبیر در پایان خاطرنشــان 
کــرد: شــما چند مــاه در 
اردوهای بزرگساان بودید، 
اما از حضور در تیم ملی جا 

ماندید، فدراســیون تمامی امکانات را برای شما فراهم کرد و تمام 
قد از شما حمایت کرده است و مســابقات امیدهای جهان فرصتی 

است که بتوانید حقتان را بگیرید.

دبیر: برای المپیک ۲۰۲۴  هدفگذاری کنید
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نمایش فیلم »قهرمان« در 
شهرهای استرالیا

 دبیر دهمین دوره جشــنواره جهانی فیلم پارسی اســترالیا گفت: در این دوره از 
جشنواره فیلم »قهرمان« )اصغر فرهادی( در سیدنی، ملبورن، آداید، کانبرا، پرت، 

بریسبان، بایرون بی نمایش داده خواهد شد.
به  نقل  از روابط عمومی جشــنواره جهانی فیلم پارسی استرالیا، امین پلنگی گفت: 
شــیوع ویروس کرونا و لزوم رعایت  شیوه نامه های بهداشــتی به ویژه در سیدنی، 
مانع از آن شد که امســال افتتاحیه و اختتامیه، دهمین دوره جشــنواره را برگزار 

کنیم.
وی افزود: برای دهمین دوره برنامه هایی ویژه در نظر گرفته بودیم، اما امکان برپایی 
مراسم افتتاحیه و اختتامیه را نداریم. به دلیل لزوم رعایت  شیوه نامه های بهداشتی 

برگزاری حضوری و میزبانی از میهمانان بین المللی را به سال بعد موکول کردیم.
پلنگی ادامه داد: امسال بیش از ۲۰۰ فیلم به دبیرخانه جشنواره رسید، این میزان 
اســتقبال امیدوارکننده است، فیلمســازانی که آثارشــان به دبیرخانه جشنواره 

رسیده، مطمئن باشند که برای سال آینده فیلمشان بررسی خواهد شد.
او گفت: با توجه به این که رســیدن به دهمین دوره در یــک رویداد هنری، اتفاقی 
مبارک اســت، یک برنامه ویژه ترتیب دادیم و فیلم »قهرمان« )اصغر فرهادی( در 
سیدنی، ملبورن، آداید، کانبرا، پرت، بریسبان، بایرون بی نمایش داده خواهد شد.  
جشنواره جهانی فیلم پارســی اســترالیا با دبیری امین پلنگی در حوزه سینمای 

کوتاه، داستانی و مستند در استرالیا برگزار می شود.

»سیدمحمد هاشمی« معاون حقوقی، امور 
مجلس و استان های وزارت ارشاد شد

وزیر فرهنگ و ارشاد اسامی در حکمی »سیدمحمد هاشمی« را به عنوان معاون 
حقوقی، امور مجلس و استان های این وزارتخانه منصوب کرد.

 در حکم محمدمهدی اسماعیلی خطاب به سیدمحمد هاشمی آمده است: نظر به  
شایستگی، تجربیات ارزشمند و شناخت از توانمندی ها و روحیه انقابی و مکتبی 
جنابعالی؛ به موجــب این حکم به عنوان »معاون حقوقی، امور مجلس و اســتان 

ها« منصوب می شوید.
امید اســت با اتکال به خداوند قــادر متعال و همکاری و تعامــل کلیه حوزه های 
مربوطه نســبت به برنامه  ریزی و انجام اقدامات ازم به شرح ذیل اهتمام جدی به 

عمل آورید:
۱. برنامه ریزی و پیگیــری و تنظیم روابط وزارت فرهنگ و ارشــاد اســامی با 

نمایندگان محترم مجلس شورای اسامی به  منظور
الف( تبیین و توضیح برنامه  ها و توجیه طرح  ها و لوایح مربوطه

ب( رسیدگی به مطالبات نمایندگان محترم مجلس در خصوص مسائل عمومی 
و موارد مرتبط با حوزۀ انتخابیه

ج( برقــراری رابطۀ فعال و مســتمر تمامــی معاونت ها و ســازمان های تابعه با 
کمیسیون محترم فرهنگی و عموم نمایندگان

۲. برنامه  ریزی، نظارت و پیگیری بر امور ادارات کل استان  های وزارت فرهنگ و 
ارشاد اسامی از جمله:

الف( برنامه ریزی و هماهنگی در شناســایی افراد شایســته جهت انتصابات در 
ادارات کل استانی

ب( نظارت بر عملکرد ادارات کل استانی
ج( برقراری تعامل مستمر مدیران کل اســتانی با نمایندگان محترم ولی  فقیه در 

استان ها و ائمه مکرم جمعه، استانداران و دیگر مقامات استانی
۳. برنامه ریزی و پیگیری در جهت انجام امــور حقوقی و قضایی وزارت فرهنگ و 

ارشاد اسامی در زمینه :
الف( شناسایی نواقص و ضعف  های حقوقی در قوانین و مقررات مربوطه

ب( دفاع از حقوق قانونی و وظایف مصوب در رفع تعارضات حقوقی مربوطه
ج( دفاع از حقوق قانونی عموم اهالی فرهنگ، هنر و رســانه در برابر شــکایات در 

محاکم قضایی
د( نظارت بر تمامی مراحل فرایند تنظیم و انعقــاد قراردادهای داخلی و خارجی 

تمامی بخش های وزارت فرهنگ و ارشاد اسامی
۴. برقراری تعامل گســترده و مســتمر میان مجموعه های مختلــف وزارتخانه 
با شــبکه  های مردمی و فعالیت فرهنگی جبهه مؤمن انقابی در سراســر  کشور 
و بهره گیری از ظرفیت های گســترده آنان برای ارتقــای فعالیت های فرهنگی، 

هنری و رسانه ای.
مزید توفیق جناب عالی را در خدمت به نظام مقدس جمهوری اســامی و تحقق 
اهداف دولت مردمــی، ظلّ توجهات حضرت ولی عصر)عــج( و رهبری حکیمانه 
حضرت آیت اه العظمــی امــام خامنــه  ای )مدظله العالــی( از خداوند منان 

خواستارم.
سیّدمحمّد هاشــمی متولد ۱۳۶۵ و دارای تحصیات دکترای حقوق عمومی از 
دانشگاه عامه طباطبایی )ره( و کارشناسی ارشــد فقه و مبانی حقوق اسامی از 

دانشگاه تهران است.
از جمله سوابق اجرایی او می توان به جانشین بنیاد فرهنگی خاتم ااوصیاء )عج(، 
مدیر عامل مجموعه فرهنگی سرچشمه )یادمان شــهدای هفتم تیر(، جانشین 
سازمان بسیج هنرمندان کشور، معاون توانمندسازی و امور استان  های سازمان 

هنری رسانه ای اوج اشاره کرد.  
هاشمی همچنین در مقطعی مسئول ستاد رسانه ای روایت جهاد جبهه فرهنگی 
اجتماعی انقاب اســامی قرارگاه بقیۀ  اه ااعظم )عج( و عضو شــورای طرح و 

برنامه بنیاد روایت فتح بود.
عضویت در شــورای راهبردی معاونت اســتان  های حوزه هنری کشــور و عضو 
شورای مرکزی ســازمان دانشــجویان جهاد دانشگاهی کشــور از دیگر سوابق 
ســیدمحمد هاشــمی اســت. پیش از این علی اصغر کاراندیش عهــده دار این 
مسئولیت در وزارت فرهنگ و ارشاد اســامی بود و وزیر فرهنگ و ارشاد اسامی 
همزمان با موعد بازنشستگی این مدیر باسابقه از خدمات و تاش های کاراندیش 

در مدت خدمت تشکر و قدردانی کرد.
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جایزه بهترین فیلمبردار ســال آســیا که 
مدتی پیش در پانزدهمین دوره جوایز فیلم 
آســیا به »مســعود امینی تیرانی« رسیده 

بود، به وی اهدا شد.
 فیلم ســینمایی »دشــت خامــوش« به 
کارگردانی احمد بهرامــی و تهیه کنندگی 
ســعید بشــیری که این روزها روی پرده 
ســینماهای »هنر و تجربه« اســت و نظر 
مثبت منتقدان، اهالی ســینما و مخاطبان 
را جلــب کرده اســت، میزبان تعــدادی از 

فیلمبرداران شاخص سینمای ایران بود.  
تورج اصانی، ســاعد نیــک ذات و مهدی 

اصانی از فیلمبــرداران به نام ســینمای 
ایران، مهــدی قربان پور از مستندســازان 
نام آشنا و مســعود امینی تیرانی فیلمبردار 
»دشــت خاموش« کــه به تازگــی جایزه 
بهتریــن فیلمبردار ســال آســیا را برای 
فیلمبــرداری ایــن فیلــم ســینمایی در 
پانزدهمیــن دوره جوایــز فیلم آســیا که 
در جریان بیســت و ششــمین جشــنواره 
بین المللــی فیلــم بوســان برگزار شــد، 
عنــوان بهترین فیلمبردار ســال آســیا را 
برای فیلمبرداری فیلم ســینمایی دشــت 

خاموش، از آن خود کرد.

همچنیــن در این اکــران جایــزه بهترین 
فیلمبردار ســال آســیا که مدتی پیش در 
پانزدهمین دوره جوایز فیلم آسیا به مسعود 
امینی تیرانی رســیده و احمد بهرامی آن را 
دریافت کرده بود، توســط تورج اصانی و 

ساعد نیک ذات به وی اهدا شد.  
»پنجشنبه های دشــت خاموش« عنوان 
برنامه ای اســت که کارگردان و تهیه کننده 
فیلم در طول اکران تدارک دیده اند و بدین 
ترتیب هر پنجشــنبه تعدادی از چهره های 
فرهنگــی و هنــری به تماشــای ایــن اثر 

می نشینند.  

شــقایق فراهانی، الناز شاکردوســت، علی 
جلیلوند، تومــاج دانش بهزادی، یوســف 
بختیاری، ساســان گلفر، مســعود میمی، 
مریم بوبانی، رویــا نونهالی، رامین حیدری 
فاروقی، جابر قاســمعلی و یاور احمدی فر، 
افشین هاشــمی، مونا فرجاد، بهروز نشان، 
عبــاس رزیجــی و فرهــاد گاوزن از جمله 
مهمانان این برنامه در ســه هفته گذشــته 

بودند.
»دشــت خامــوش« فیلمی اســت که به 
شــرایط دشــوار کاری و روابــط پیچیده 

انسانی در یک محیط کارگری می پردازد.

جایزه بهترین فیلمبردار سال آسیا به »امینی تیرانی« اهدا شد

رییس 
جامعه صنفی 
تهیه کنندگان 

با اشاره به 
جلسه ای که به 
تازگی با رییس 

سازمان سینمایی 
داشته اند، تاکید 
کرد درخواست 

ما از محمد 
خزاعی حذف 

پروانه ساخت در 
سینمای ایران 

است.

دبیر چهاردهمین 
جشنواره موسیقی 

نواحی ایران 
در یک نشست 

خبری به برخی از 
انتقادها و ابهامات 
پیرامون اجراهای 

این رویداد 
توضیحاتی را 

ارائه داد.

دبیر چهاردهمین جشنواره موســیقی نواحی ایران در یک نشست 
خبری به برخی از انتقادها و ابهامــات پیرامون اجراهای این رویداد 

توضیحاتی را ارائه داد.
کامران مرآتی دبیر چهاردهمین جشــنواره موسیقی نواحی ایران 
و دامون شــش بلوکی عضو هیــات انتخاب جشــنواره، بعد از ظهر 
روز پنجشنبه بیســت و نهم مهر ماه طی یک نشست با اهالی رسانه 
نسبت به طرح برخی از ابهامات و انتقادات مطرح شده در جشنواره 

موسیقی نواحی توضیحاتی را ارائه داد.
محمد علی مرآتی در ابتدای این نشســت خبــری گفت: چیدمان 
جشــنواره امســال بر اســاس موضوع و محوریت اصلی اش یعنی 
»وحدت در کثرت موســیقایی اقوام ایران« بود. ما امسال ژانرمحور 
نیستیم چون می خواهیم هر کس در تخصص اصلی اش قرار بگیرد 
و این از مقوله »جشــنواره زدگی« ممانعت می کند. مبنای ما برای 
انتخاب گروه های حاضر در جشــنواره، ثبت نام در سامانه جشنواره 
بوده است و تسلسل نسل ها نیز برای ما مهم بوده است. چون امسال 
در میان اجراها، نوجوانانی هستند که کار پدرانشان را ادامه داده اند 
و تاکید می کنم انتخاب و تصمیم گیری درباره اجراهای جشــنواره 

چهاردهم کاماً گروهی بوده است.
وی افزود: در این جشنواره ما از نوجوان اندازه نوجوان انتظار داریم. 
این ۷۰ نفر که در جشنواره چهاردهم روی صحنه خواهند رفت تنها 
نماینده قوم خود نیســتند؛ بلکه نماینده »ایران فرهنگی هستند. 
به هر حال رکن اصلی این جشــنواره برای بنده تکریم و احترام این 
بزرگان و دوم موضوع سامت آنهاست و سومین اولویت بنده اجرای 
موسیقی آنهاســت. احترام این بزرگان در این جشــنواره برای ما 

بسیار مهم است.
دامون شــش بلوکی نوازنده و عضو هیات داوران جشــنواره نیز در 
بخش دیگری از این برنامه بیان کرد: جشــنواره موسیقی نواحی که 
در دوره های قبلی برگزار می شــد، در واقع جشنواره های موضوعی 
بودند که آن هم اتفاق خوبی بود اما مشــکل اینجا بــود که مثاً اگر 
موضوع »منظومه خوانی« بود، تعداد زیادی از هنرمندان در اجراها 
مشترک بودند. ولی امســال جذابیت های ویژه ای داشت. موضوعی 
مثل آفرینش های بین قومی یک مبحث بســیار مهم در موسیقی 
نواحی است که فقط درگیر ملودی نیســت بلکه فرهنگ شفاهی را 
هم درگیر می کند و این اتفاق خوبی اســت. این آیتم آفرینش بین 

قومی و مبحث تغییرات می توانند بــاب جدیدی را برای مخاطب به 
ویژه اتنوموزیکولوگ ها باز کند.

شــش بلوکی گفت: قباً اســتاد بزرگی از منطقه ای می آمد و برای 
اینکه سالن را به وجد آورد موسیقی منطقه ای دیگر یا موسیقی پاپ 
اجرا می کرد. امسال با احترام به اساتید، محدودیت هایی قائل شدیم 
که چنین اتفاقاتی نیفتد. به هر ترتیب امســال هنرمندان جوان تر 
هم داریم. مثاً خانم ولی نژاد از خاندان بزرگ استاد ولی نژاد هستند 

و این یک نمونه ای از خاندان های موسیقی است.
این پژوهشگر ادامه داد: امسال خواستیم به یک رنگ آمیزی مناسب 
از سازها برسیم. مثاً ما تربت جامی ها را بیشتر با دوتار می شناسیم 

اما در این جشنواره این منطقه از ایران را با ساز سرما خواهیم دید.
وی در بخش دیگری از ســخنانش درباره حضور اســاتید گمنام در 
جشنواره توضیح داد: منظور از اســاتید گمنام افراد بسیار حرفه ای 
هســتند که تابه حال روی صحنه نرفتند یا افرادی که سال هاست 
روی صحنه نرفته اند و همین حضور دوبــاره، یک ریکاوری روحی 
برای خودشان است و یک منبع پژوهشی خواهد بود. ما سعی کردیم 

این جشنواره مکملی برای جشنواره های پیشین باشد.

توضیحات دبیر جشنواره موسیقی نواحی درباره دعوت از گروه ها

رییس جامعــه صنفی تهیه کنندگان با اشــاره 
به جلســه ای که بــه تازگی با رییس ســازمان 
سینمایی داشته اند، تاکید کرد درخواست ما از 
محمد خزاعی حذف پروانه ساخت در سینمای 

ایران است.
ســید ضیاء هاشــمی رییس جامعــه صنفی 
تهیه کنندگان در گفتگو با خبرنگار مهر درباره 
حضور چند روز پیش محمــد خزاعی به عنوان 
رییس ســازمان سینمایی در جلســه اتحادیه 
تهیه کنندگان گفت: این حرکت محمد خزاعی 
و حضورش در اتحادیه بدون هماهنگی با اعضاء 
جلسه بسیار پســندیده و قابل تقدیر بود و ازم 
است که مدیران یاد بگیرند فعالیت های هنری 
و فرهنگی با پشت میز نشستن و دستوری پیش 
نمی رود حضــور در عرصه هنر کامــاً هنری و 
عاطفی اســت، کار در این عرصه بیشتر هنری 

است و اداری پیش نمی رود.

وی بیان کرد: زمانی که آقای خزاعی به صورت 
ســرزده آمد، زمان صحبت من فرا رسیده بود و 
دربــاره پروانه ســاخت صحبــت می کردم که 
در حضور وی جلســه ادامه پیدا کــرد، ما قصد 
داشــتیم به آقای خزاعی مســائل ســینما و 
پروانه ســاخت را انتقال دهیم که خوشبختانه 
خودشــان در جلســه حاضر شــدند. یکی از 
اشــکاات در عرصه مدیریتی، حوزه ســینما، 
برگزاری جلسه پروانه ساخت است و تا مادامی 
که افراد فکــر کنند یک گروه چنــد نفره )۵، ۷ 
یا ۹ نفــره( می توانند برای ســاخت یک فیلم و 
ســینمای ایران تصمیم بگیرند اشتباه محض 

است.
این تهیه کننده سینما ادامه داد: اظهار نظر این 
شــوراها نمی تواند نتیجه مطلوبی برای سینما 
داشته باشــد. هر مقام مســئول و غیرمسئول 
درباره پروانــه ســاخت اظهار نظــر کند غیر 

کارشناسی است، ۴۲ سال پروانه ساخت صادر 
شــد و نتیجه و آورده ای برای ســینمای ایران 
نداشــت زیرا هیچ گاه آن تعداد افراد نمی توانند 

نمایندگی کل جامعه را برعهده داشته باشند.
وی بیان کــرد: متاســفانه ما قســمت اعظم 
بینندگان تلویزیــون و مخاطبان ســینما را با 
همین نوع نگاه شوراها و سایق مدیرانی که در 
تلویزیون و به تبع آن در ســینما حضور دارند از 
دست داده ایم. افرادی که شــناخت درستی از 
جامعه ندارند بــرای ۸۵ میلیون جمعیت ایران 
تصمیم می گیرند چه فیلمی بــا چه مضمونی 
پخش شــود و یا چه برنامه ای ساخته شود. عدم 
شــناخت کافی مدیران و ریاکاری برخی از آنها 
این با را به جــان فرهنگ و هنر کشــور آورده 

است.
رییس جامعه صنفــی تهیه کننــدگان گفت: 
معتقدم آقای خزاعی برای اینکــه بتواند نامی 

ماندگار در ســینما بیابد باید ۲ کار مهم را انجام 
دهد. اول پروانه ســاخت را حذف کند. چرا باید 
ســینماگری که ۴۰ سال در ســینمای انقاب 
فعالیت کرده از یک شــورای چنــد نفره مجوز 
دریافت کند که انصاف نیست. اما پروانه نمایش 
حق طبیعی و حاکمیتی است که در اختیار همه 
دولت ها در دنیاست ما هم با احترام به این مهم، 
آن را رعایت می کنیم. اما در مورد سینماگران با 
سابقه که سال ها فعالیت می کنند باید خودشان 
مسئولیت کارشــان را بپذیرند و دیگر به عهده 
دولت نسپارند. تنها فیلمسازان اول و دوم مجوز 

پروانه ساخت از ارشاد دریافت کنند.
وی با اشــاره به اینکه شــورای پروانه ســاخت 
به صــورت تخصصی بــه افراد مشــاوره بدهد 
اما مســئولیت تولید یک فیلم را به عهده تهیه 
کننده بســپارند، توضیــح داد: دولــت نباید 
مســئولیت تولید یک اثر را عهده دار باشد. یک 
متن حقوقی با کمک صنف و ارشــاد تهیه شود 
و تهیه کنندگان )به جز اول و دوم( متعهد شوند 
که مســئولیت فیلم را عهده دار باشــند و تمام 
قوانین باید در فیلم رعایت شود از جمله مفسده، 
حجاب، سیگار کشــیدن یا… که باید براساس 
قانون فیلم ســاخته و پروانــه نمایش دریافت 
کنند، براســاس ســلیقه نمی توان فردی را از 

کاری منع کرد.
این تهیه کننده سینما بیان کرد: محمد خزاعی 
با کمــک وزیر و حمایت مطلــق رییس جمهور 
باید تاش کند تا این امر به انجام برســد و نحوه 
فعالیت شــبکه نمایش خانگی از صفر تا صد به 
وزارت ارشــاد باز گردد. ممکن اســت ارشاد در 
شــبکه نمایش خانگی اشــتباهی داشته باشد 
اما قانون مســئولیت این شــبکه را به ارشــاد 
می سپارد.هاشــمی در پایان گفــت: امیدوارم 
آقــای جبلی هم تــاش کند تا بــا همت آقای 
خزاعی نمایندگان را متقاعد کنند که شــبکه 
نمایش خانگــی فعالیتش به ارشــاد بازگردد 
چون هنوز بــه قانــون تبدیل نشــده این امر 
ممکن است. آقای خزاعی با کمک وزیر ارشاد و 
حمایت رییس جمهور تفسیر غلطی که از شبکه 
نمایش خانگی به عنوان رســانه فراگیر در قوه 
قضاییه صورت گرفته را اصاح و شبکه نمایش 
خانگی را به خاســتگاه قانونی خود بازگردانند. 
شــبکه نمایش خانگــی )Vod( ســینمای 
خانگی فراگیر نیســت زیرا فرد انتخاب می کند 
که چــه کاری را ببیند یا از دیــدن آن صرفنظر 
کند. رییس جمهور باید بــه گونه ای عمل کند 
که مجلــس را برای بازگرداندن قوانین شــبکه 
نمایش خانگی به خاســتگاه اصلی و قانونی آن 
یعنی ارشــاد، متقاعد و اقدام جدی و عاجل در 
این حوزه صورت گیرد. بــا این ۲ کار خزاعی نام 

نیک در سینما از خود به جای خواهد گذارد.

سیدضیاء هاشمی  :

درخواست صنف تهیه کنندگان از محمد 
خزاعی برای حذف پروانه ساخت

   شماره           3162   
  شنبه  اول   آبان      1400

   سال دهم

دبیر سی و هفتمین جشنواره فیلم کوتاه گفت: به خاطر نگاه ویژه 
اسکار به این جشنواره، امســال شاهد رشد ۵۰ درصدی در تعداد 

شرکت کنندگان بودیم.
صادق موسوی، دبیر سی و هشــتمین جشنواره بین المللی فیلم 
کوتاه تهران  گفت: این جشنواره امسال با استقبال خوبی از سوی 

کشور های خارجی و شرکت کنندگان داخلی مواجه شد.
موســوی ادامه داد: سی و هشتمین جشــنواره بین المللی فیلم 

کوتاه تهران برای اولین بار مورد تایید آکادمی اســکار قرار گرفته 
است و در حال حاضر تنها جشنواره ســینمایی کشور است که از 

این امتیاز برخوردار است.
او افزود: بعد از مصر و ترکیه، ســومین کشور مســلمان و در بین 
کشور های آســیایی، هفتمین کشور هســتیم که توانستیم این 

ویژگی را به یکی از جشنواره های خود اضافه کنیم.
موســوی درباره تغییر تعداد شــرکت کنندگان نسبت به سال 

قبل گفت: به خاطر نگاه ویژه اسکار روی این جشنواره، رشد آثار 
توسط کشور های خارجی رشد ۵۰ درصدی داشت.

دبیر سی و هشتمین جشــنواره بین المللی فیلم کوتاه در پایان 
با اشــاره به کشــور های ارســال کننده فیلم برای این جشنواره 
عنوان کرد: از ۱۲۸ کشــور دنیا فیلم به جشــنواره ارسال شد که 
کشــور های هند، فرانسه و اسپانیا بیشــترین آثار را در این میان 

دارا هستند.

رشد ۵۰ درصدی تعداد شرکت کنندگان در جشنواره فیلم کوتاه تهران



انبارهای لوازم خانگی مملو از کاا اســت/ 
التهاب بازار در اثر فضای روانی

عضو کمیســیون صنایع و معادن مجلس می گوید در حال حاضر انبارهای لوازم 
خانگی مملو از کاا اســت به گونه ای تولیدکننــدگان در تاش اند با طرح های 

اقساطی و برگزاری جشنواره ها مردم را به خرید ترغیب کنند.
معصومه پاشائی بهرام  درباره گرانی لوازم خانگی در بازار، گفت: هرچند واردات 
لوازم خانگی از ســال ۹۷ ممنوع بود اما عده ای از ممنوعیت واردات لوازم خانگی 

دو برند کره ای سوءاستفاده کرده و درصدد التهاب بازار برآمدند.
نماینده مردم مرند و جلفا در مجلس شــورای اســامی با بیان اینکه نابسامانی 
بازار لوازم خانگی موجب شد که کمیسیون صنایع و معادن با دعوت از مسئوان 
مربوطه علت را جویا شــود، افزود: براساس گزارش های ارائه شده در این نشست 
نه تنها تولید واحدهای تولیدکننده لوازم خانگی طی ماه های گذشــته کاهش 
نداشته بلکه تولید محصواتی مانند یخچال، گاز، ماشــین لباسشویی و.. رشد 

نیز داشته است.
وی اضافه کرد: در حال حاضر انبارهای لوازم خانگی مملو از کاا است به گونه ای 
که تولیدکنندگان در تاش اند با طرح های اقســاطی، برگزاری جشنواره ها و... 

مردم را به خرید ترغیب کنند.
التهاب بازار لوازم خانگی ناشی از فضای روانی است

این نماینده مردم در مجلس یازدهم التهاب بازار لوازم خانگی را ناشــی از فضای 
روانی دانست و ادامه داد: با و جود اینکه از ســال ۹۷ واردات لوازم خانگی ممنوع 
بوده اما در حال حاضر می توان به راحتــی برندهای خارجی این محصوات را در 
بازار خریداری کرد حتی به روزترین لوازم خانگی نیز در بازار یافت می شــود که 

این وضعیت نشانه ی قاچاق است.
لوازم خانگی به میزان کافی در بازار موجود است

پاشائی بهرام با تصریح بر اینکه مردم نگران نباشــند زیرا لوازم خانگی به میزان 
کافی در بازار موجود اســت، عنوان کرد: هرچند از اقدامات تولیدکنندگان برای 
تولید لوازم خانگی در شرایط تحریمی تشکر می کنم اما باید به این نکته نیز توجه 
کرد که دســتور مقام معظم رهبری برای آن ها فرصتی در جهت ارتقا کیفیت و 

کاهش قیمت محصوات است.
عضو کمیســیون صنایع و معادن مجلس با بیان اینکه در نشســت کمیسیون 
اتحادیه هــای تولیدکننده لوازم خانگی ملزم شــدند که با صــدور اطاعیه ای 
اعام کنند کــه در روزهای اخیر محصوات خود را گــران نکردند، تصریح کرد: 
تولیدکنندگان باید با جدیت برای تولید لوازم خانگی باکیفیت و با کمیّت کافی 

برنامه ریزی کنند به گونه ای که کمبود برندهای خارجی در بازار احساس نشود.

 گرانی و عدم فرهنگ ســازی مانع اســتفاده
 3۰ درصد مردم از محصوات شیاتی شده است

رئیس کمیسیون کشــاورزی، آب، منابع طبیعی و محیط زیست مجلس، گفت: 
درحال حاضر ۳۰درصد از جمعیت کشور به دلیل گرانی و عدم فرهنگ سازی در 

زمینه مصرف آبزیان از محصوات شیاتی استفاده نمی کنند.
محمدجواد عسکری رئیس کمیسیون کشــاورزی، آب، منابع طبیعی و محیط 
زیست مجلس شورای اســامی ، در خصوص فرآوری و تولید آبزیان در کشور، 
گفت: کشــاورزی محور توسعه است و شــیات نیز یکی از بخش های این حوزه 
محسوب می شــود و خوشــبختانه در این زمینه ظرفیت ها و قابلیت های بسیار 

زیادی در کشور وجود دارد .
نماینده مــردم داراب و زرین دشــت در مجلس شــورای اســامی، ادامه داد: 
کمیسیون کشاورزی با وجود ظرفیت های آبی در شــمال و جنوب و همچنین 
برخی از مناطقکشــور تاش می کند تــا ظرفیت های بالقوه موجــود در حوزه 
پرورش آبزیان بالفعل شــود و تولید، اشــتغالزایی و ارزآوری را به همراه داشته 

باشد.
این نماینده مردم در مجلس شورای اسامی با اشــاره به اینکه یکی از نکاتی که 
باید مورد توجه قرار بگیرد فرهنگ ســازی در زمینه مصرف آبزیان است، ادامه 
داد: درحال حاضر ۳۰درصد از جمعیت کشــور به دلیل گرانــی و عدم فرهنگ 
ســازی در زمینه مصــرف آبزیان از محصوات شــیاتی اســتفاده نمی کنند. 
دستگاه های متولی مانند وزارت بهداشــت و درمان مکلف هستند این فرهنگ 

سازی را انجام دهند تا میزان مصرف محصوات شیاتی افزایش پیدا کند.
رئیس کمیسیون کشاورزی، آب، منابع طبیعی و محیط زیست مجلس شورای 
اســامی، تصریح کرد: تمامی ظرفیت ها را در راســتای تقویت حوزه شــیات 
فراهم کرده ایم تا بتوانیم بــه نقطه مطلوبی در زمینه تولیــد، صادرات و مصرف 

محصوات شیاتی دست پیدا کنیم.
نماینده مردم داراب و زرین دشــت در مجلس شــورای اســامی عنوان کرد: 
کمیسیون کشاورزی مجلس این آمادگی را دارد که در سال تولید، پشتیبانی ها 
و مانع زدایی ها مسیر تمامی سرمایه گذاران حوزه شیات را هموار کند و قوانین 

دست و پاگیر را در صورت توان اصاح کند.

لزوم انعقاد قراردادهای همکاری میان تهران و پکن
سخنگوی هیات رییســه مجلس اعتقاد دارد پکن دارای اقتصاد رو به رشد بوده 
و مستقل از سیاســت های غربی ها خصوصا آمریکا اســت لذا می تواند یکی از 

کشورهای هدف برای ارتقاء تعامل با جمهوری اسامی باشد.
سیدنظام الدین موسوی  ، با اشــاره به اینکه فصل جدیدی در روابط ایران و چین 
با اجرایی شدن برنامه ۲۵ ساله آغاز می شود، گفت: پکن دارای اقتصاد رو به رشد 
بوده و مستقل از سیاست های غربی ها خصوصا آمریکا است لذا می تواند یکی از 

کشورهای هدف برای ارتقاء تعامل با جمهوری اسامی باشد.
نماینده مردم تهران، شمیرانات، ری، اسامشــهر و پردیس در مجلس شورای 
اسامی با بیان اینکه ارتباط ایران با کشورهای شــرقی و آسیایی دارای اهمیت 
دوچندان اســت، اظهار کرد: بر همین اســاس موضوع همکاری راهبردی میان 
تهران و پکن مطرح شــده که باید در قالب معاهدات و قراردادهای مشــخصی 

تببین شود.

زاکانی گفت: شــهرداری تهــران در زمینه ارایه 
خدمات مطلــوب به شــهروندان از هیچ کمکی 
دریغ نخواهد کرد و رسیدن به افق روشن نیاز به 

تعامل بین دستگاهی دارد.
علیرضا زاکانی شهردار تهران در جلسه با سردار 
حســین رحیمی رئیس پلیس تهــران بزرگ و 
معاونان او ضمن تبریک میاد نبی مکرم اسام 
)ص( و امــام صــادق )ع( و گرامیداشــت هفته 
وحدت گفت: ما در تهــران رویکردی را انتخاب 
کردیم که نســبت بــه دوره گذشــته مدیریت 

شهری تفاوت های بسیاری دارد.
وی افزود در ادوار گذشــته زحمات بســیاری 
برای شهر تهران کشیده شــده است که بیشتر 
آنها با نگاه کالبدی بود و کمتر نــگاه نرم افزاری 
به شهر می شد که در نگاه ما، تهران صرفاً شهری 
به عنوان کانشهر نیست و به تعبیر مقام معظم 
رهبری اگــر بتوانیم اقدام هــای مؤثر و مفیدی 

انجام دهیم انقاب را تثبیت کرده ایم.
شهردار تهران با اشاره به تفاوت و فاصله طبقاتی 
موجود در شهر افزود: ما با میراثی مواجه هستیم 
که در آن بی عدالتی نمایان اســت و شــمال و 
جنوب شــهر تفاوت های بســیاری دارد و این 
تفاوت ابعاد مختلفی دارد و دقت مــا بر این بود 
که توجه خــود را معطوف به تحولی هم ســو با 
گام دوم انقاب کنیم زیرا ۴۲ سال زحمت برای 
انقاب کشیده شــده اســت و ما با یک حرکت 
جهادی می توانیم تحول در روح و کالبد شــهر را 

به شکل توأمان داشته باشیم
زاکانی اظهار کرد: برخی از شــهروندان اعتقاد 
دارند که کالبد شهر رشد خود را کرده اما اعتقاد 
ما این است که کالبد موجود هم بسیار کار برای 
نگهداشت و توسعه دارد و به عنوان مثال می توان 
به طرح جمع آوری آب های سطحی شهر اشاره 
کرد که اگر ما دقت در نگهداشت شهر نکنیم چه 
خطرات جدی ممکن اســت برای شــهروندان 
ایجاد شــود و مقدم بر تمام اقدام ها توجه به روح 

شــهر از جمله ترافیک، چهــره، آلودگی و دیگر 
موضوعات است.

وی بیان کرد: آنچه که وجه همت همکاران ما در 
شهرداری است این اســت که به فضل الهی شهر 
را متحول کنیم و این اقدام نیــاز به هم افزایی و 
همکاری دارد و برای این اقدام نیاز اســت همه 
دســتگاه ها برای هم افزایی کمــک کنند و این 
مسیری اســت که در ۱.۵ ماه گذشــته آغاز شد 
و باید اعام کنم شــروع کاری مــا در مدیریت 

شهری با تنش مالی مصادف شد.
شهردار تهران با اشــاره به دغدغه مالی در ۲.۵ 
سال گذشته مدیریت شهری افزود: در سالهای 
گذشــته تمام دغدغه ها بر این بــود که چگونه 
تاش کنیم حقــوق کارکنان پرداخت شــود و 
در این مســیر تاش شــد اقدام های مؤثر انجام 
شود و به عنوان مثال روز گذشته توانستیم تمام 
حقوق های شهرداری را پرداخت کنیم و در این 
زمینه چند روز گذشته به شورا اعام کردیم که 

ما از تنش مالی خارج شدیم.
زاکانــی اظهــار کــرد: ما بــرای تأمیــن مالی 
کارگروهی تشــکیل دادیم و در مرحله دوم وارد 
موضوع انتصابات شــدیم که در این زمینه بدون 
داشــتن دغدغه ذهنی سیســتمی تعریف شد 
که بعد از چندین ســاعت مصاحبــه و ارزیابی 

اقدام های ازم در بخش انتصابات انجام شد.
وی با اشــاره به ســخنان رهبر معظم انقاب در 
خصوص مدت زمــان فعالیت هــای امیرکبیر 
گفت: ما در مدیریت شــهری بــرای خودمان ۴ 
ســال زمان خدمت را طوانی می دانیم و اعتقاد 
داریم کارهای بســیاری می تواند انجام شود که 
نیاز به همکاری بین دســتگاهی برای پیشبرد 
اهداف خود داریم و اعتقاد ما این است شهرداری 
به شــدت نیاز به کمک دیگر دســتگاه ها برای 

رسیدن به اهداف خود دارد.
شهردار تهران افزود: اقدامات ما غیر از کارهایی 
نیســت که دل مردم، مقام معظم رهبری و امام 

زمان )عج( را شــاد کند و در این مدار خدمت ۴ 
خط تاش را دنبال کردیم که یکی از آنها تعریف 
درســت از وضعیت مطلوب بود و دیگر موضوع 
رســیدن به اجماع حکومتی برای تحول، نکته 
ســوم آوردن مردم به صحنه برای تحول و نکته 
آخر اســتفاده از حوزه فناوری و هوشمند سازی 
است که در این مسیر ناجا از چند جهت اهمیت 

دارد.
زاکانی تصریح کرد: نکته اول تأمین امنیت برای 
رســیدن به اهداف مدیریت شهری است و رکن 
امنیت در این بخش مجموعه ناجاســت و آنچه 
دارای اهمیت و سیاســت قطعی اســت انجام 
کارهای جمعی، گروهی و تعاملی اســت و باید 
اشاره کنم سیاســت قطعی دیگر ما در مجموعه 
خدمتگزاری خود این اســت که از هیچ حمایتی 
دریغ نخواهیــم کرد و این همــان تغییر نگاهی 

است که دنبال می شود.
وی بیان کــرد: برای تغییر رویکــرد موضوعات 
مختلفــی را در دســتور کار داریــم و اولین کار 
خود را با تشــکیل قرارگاه خدمات و کرونا آغاز 
کردیم و در حال حاضر موضوع خدمات شــهری 
و اجتماعی و رســیدگی به چهره شهر آغاز شده 
است و با همکاری معاونان امور مناطق و خدمات 
شهری و ســایر دوســتان قرار شــد مسیری را 
بپیماییم که مردم معنی تغییر تمیزی را در شهر 

متوجه شوند.
شــهردار تهران افزود: دومین اقدام که در حال 
انجام شدن است موضوع پاکسازی و نشان دادن 
جلوه جدید از شــهر اســت که می توان به جمع 
آوری معتــادان متجاهر، ســاماندهی کودکان 
کار و … اشــاره کرد که ما برای آن پرونده ۳ -۶ 
ماهه باز کردیم که در این زمان چهره شهر از این 
چالش ها پاک شــود و شــهرداری امروز نسبت 
برخی از معضات ماننــد خانــواده زندانیان و 
معتادان متجاهر و کودک کار خود را مســئول 

می داند.

زاکانی با اشــاره به نگاه های موجــود برای حل 
معضات اجتماعی از ســوی مدیریت شــهری 
عنوان کرد: در این مســیر دو نگاه وجود داشت 
که یکــی از آنها ایــن بود که برخــی وظایف در 
حوزه آســیب های اجتماعی بر دوش شهرداری 
نیست اما در کنار این حرف ها اعتقاد ما این است 
ما وظیفه شــرعی داریم و باید در این مســیرها 
مسئولیت بپذیریم و حرکت دوم ما رسیدگی به 

موضوعات اجتماعی است.
وی خاطرنشان کرد: موضوع دیگر که در دستور 
کار است موضوعات اخاقی است و شهرداری به 
دنبال ایفای نقش خود در این مســیر است و به 
عنوان مثال بیش از ۲ هزار بوســتان در پایتخت 
داریم که بنا به دایلی خانواده ها در برخی از آنها 
امنیت ندارندکه با همکاری ناجا و دیگر دستگاه 

به امنیت در این حوزه دست پیدا خواهیم کرد
شــهردار تهران افزود: در یکی از بازدیدها مردم 
اعام کردند که ما در ایــن منطقه امنیت نداریم 
و بررسی ها نشــان داد بخشی از مســئولیت بر 
حوزه شــهرداری اســت که باید تاکید کنم در 
این زمینه ها ما خود را موظف بــه انجام وظایف 

و کمک به دیگر دستگاه ها می دانیم.
زاکانــی اظهــار کرد: مــا در مدیریت شــهری 
پیوستگی اساســی برای جلوگیری و پیشگیری 
از تخلفــات داریم و در این بخــش نیز نگاه خود 
را تغییــر دادیم و به عنــوان مثــال می توانم به 
ساماندهی دستفروشــان اشــاره کنم که نگاه 

مدیریت شهری به آن تغییر کرده است.
وی تاکید کرد: یکــی از موضوعات کــه نیاز به 
برخورد جدی دارد ساخت و سازهای غیر مجاز 
اســت و شــهرداری تهران به تنهایی نمی تواند 
جلوی این دســت از تخلفات بگیــرد باید ناجا 
دست در دست شــهرداری بدهد تا این دست از 

تخلفات نیز ریشه کن شود.
شــهردار تهران افزود: مورد دیگــر، وظایف در 
حوزه حمل و نقل و ترافیک اســت و امید است 
با همکاری امکانی ایجاد کنیم که این شــرایط 
نسبت به گذشــته تغییر کند و در این مسیر نیز 

اهتمام همکاری بین دستگاهی وجود دارد
زاکانی عنوان کرد: باید دســت به دست همین 
دهیم و افــق تازه ای در شــهر باز کنیــم و این 
سطح دیگری از کار اســت که ما به شدت نیاز به 
تعامل بین دســتگاهی داریم و در بخش دیگر از 
برنامه ها تطهیر داخل سیســتم اداری است که 
بتوانیم با استفاده از ظرفیت های متعدد از جمله 
دقت های ازم ریشــه های فســاد را بخشکانیم 
و در ایــن بخش نیز به شــدت نیاز بــه تعامل و 

همکاری داریم.
وی بیان کرد: تحول که پیش چشم ماست کاماً 
شدنی اســت و سلســله قرارگاه هایی را دنبال 
می کنیم که نیاز به کمک سایر دستگاه از جمله 
ناجا داریم و با افتخار اعام می کنم که هر کمکی 
نیز از شــهرداری تهران بر بیاید دریغ نخواهیم 

کرد
شهردار تهران افزود: پیشــنهاد من این است تا 
کارگروهی شــکل بگیرد از دوبخش شهرداری 
و ناجا که منجر به تفاهم دو بخشــی شــود و به 
صورت شفاف زحمات انجام شــده اعام شود و 
در این زمینه نیاز به تشکیل کمیته های مختلف 
زیر مجموعه کارگروه ها داریم که در نهایت برای 
هر دو طرف وظایف مشخص شــود و این کار به 

صورت جدی در یک زمان بندی به نتیجه برسد.
زاکانی گفت: ادامه خواهش من این اســت برای 
۲۰ روز تا یک ماه همکارانی از ســوی شهرداری 
برای انجام اقدام های مشــترک به ناجا معرفی 
شــوند زیرا ما با بهزیستی، ســازمان زندان ها و 
دیگر دستگاه ها جلســه ای برای حل بسیاری از 
موضوعات شــهری داشــتیم تا تبادل نظر و کار 
بزرگ انجام و مجموعه جدیدی از شهر به مردم 

معرفی و نشان داده شود.

تشکیل کارگروه مشترک میان 
شهرداری تهران و پلیس

زاکانی گفت: 
شهرداری تهران 
در زمینه ارایه 
خدمات مطلوب 
به شهروندان 
از هیچ کمکی 
دریغ نخواهد 
کرد و رسیدن به 
افق روشن نیاز 
به تعامل بین 
دستگاهی دارد.

رئیس سازمان 
توسعه تجارت با 
بیان اینکه در میان 
مدت، تغییر ساختار 
و همچنین اراده، 
ازم است، افزود: 
در افق 4 سال آینده، 
صادرات غیر نفتی 
را به میزان 2 برابر 
افزایش خواهیم 
داد.
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رئیس سازمان توســعه تجارت با بیان اینکه در میان مدت، تغییر ساختار و 
همچنین اراده، ازم است، افزود: در افق ۴ سال آینده، صادرات غیر نفتی را 

به میزان ۲ برابر افزایش خواهیم داد.
 علیرضا پیمان پاک  افزود: پارســال، تجارت خارجی مــا حدود ۳۸ میلیارد 
دار بود که امســال به ۴۵ میلیارد دار می رســد و در افق ۴ سال آینده به 

حداقل ۷۰ میلیارد دار خواهد رسید.
وی با اشــاره به برخی کشــورهای موفق در حوزه صادرات گفت: سیاست 
گذاری کان در حوزه تجارت داخلی، خارجی و بیــن المللی، زمانی که در 
قالب یک برنامه و طرح کان دیده شود قابل مدیریت است و برای صادرات، 

تولید می کنیم نه اینکه مازاد تولید را صادر کنیم.
پیمان پاک با بیان اینکه وزارت صنعت، معدن و تجارت باید هم افزایی ایجاد 
کند، افزود: ۳۶ طرح تحولی را در این وزارت تعریف کردیم که در میان مدت 

و یک تا ۲ سال آینده به نتیجه خواهد رسید.
وی گفت: تشتت قوانین و مواردی که در بانک مرکزی اتفاق می افتد ناشی از 
دیدگاه بخشی است؛ بانک مرکزی فقط بخش خودش را می بیند در صورتی 

که باید نگاه را ملی کنیم.
پیمان پاک افزود: اکنون حدود ۷۰ تا ۸۰ درصد صادرات کشورمان می تواند 
صادرات خام محســوب شــود، زیرا انرژی و مواد اولیه ارزان قیمت داریم به 
همین علت به راحتی می توانیم صادر کنیم، امــا در جایی که بحث زنجیره 

ارزش و فرآوری و دانش بنیان مطرح است، اعداد ما پایین می آید.
رئیس سازمان توســعه تجارت گفت: امسال برای نخســتین سال، با فشار 

مجموعه مدیریتی جدید، تعداد شرکت های دانش بنیان که به عنوان صادر 
کننده نمونه انتخاب شدند از یک به ۲ مورد تغییر یافته است.

پیمان پاک با اشاره به پیوســتن ایران به پیمان اورآســیا گفت: این پیمان 
بسیار ارزشمند بود، اما نتوانســتیم استفاده کنیم و حتی آسیب دیدیم، زیرا 
این پیمان می گوید تعرفه گمرکی در بسیاری از کااها کاهش پیدا می کند 
و وقتی تعرفه ترجیحی تصویب شــد بازار، کشــش کاای ایرانی را داشت و 

موجب شد از مرز آستارا تقاضای زیادی برای صادرات اتفاق بیفتد.
نایب رئیس اتاق ایران هــم با حضور در این برنامه با اشــاره به مشــکات 
صادرکنندگان گفت: متأسفانه در سال های گذشــته به بحث تجارت بین 
المللی توجه کافی نداشــتیم در حالی که در جهان، حجم تجارت خارجی 

رو به افزایش است.
حسین ســاح ورزی ادامه داد: ســهم ایران در تجارت بین المللی در سال 
۱۳۹۵ حدود ۳ دهم درصد تجارت بین المللی در ســطح جهان بود که این 

سهم در سال ۱۳۹۹ به دو دهم درصد یعنی حدود ۳۰ درصد کاهش یافت.
وی گفت: ارزش داری حجم تجارت خارجی ما در سال ۱۳۹۹ نسبت سال 
۱۳۹۸، ســیزده درصد کاهش یافت و از ۸۵ میلیارد دار به ۷۳ و هشت دهم 

میلیارد دار کاهش یافته است.
آقای ساح ورزی افزود: ضعف های اساســی در بخش های مختلف داشتیم 
و در زمینه زیرســاخت های بازرگانی از جمله لجســتیک، ترانزیت، بیمه و 

بازاریابی کاری نکردیم و هنوز راهبرد تجاری مدرن نداریم.
وی اضافه کرد: مناطق آزاد تجاری را راه اندازی کردیم که هدف آن کمک به 

توســعه تجارت خارجی بود، اما آمارها نشان می دهد در عمل، نتوانستند در 
این راستا نقشی را ایفا کنند.

نایب رئیس اتاق ایران گفت: اولین کشــوری هستیم که صادر کنندگان را با 
روش های مختلف، تعزیر و تنبیه می کنیم و این در دنیا سابقه ندارد.

ساح ورزی افزود: اگر قرار اســت هاب روابط اجتماعی و اقتصادی منطقه 
شویم مستلزم این است که از نظر دیپلماسی اقتصادی، خیلی فعال تر عمل 

کنیم.
وی ادامه داد: حتماً باید توافق ها و پیمان های دو و چند جانبه را با کشورهای 
پیرامون، خیلی جدی بگیریم و اقداماتی انجام شــود تا هزینه مبادله برای 

صادرکنندگان کاهش یابد.
حســین هرورانی کارشــناس اقتصادی هم در ارتباط تلفنی بــا این برنامه 
گفت: بیشتر نابســامانی در تجارت خارجی کشورمان که در سال های اخیر 

به وجود آمده، ناشی از سو تدبیر و سو مدیریت بوده است.
وی ادامه داد: از سال ۱۳۹۷ تا شــهریور ۱۳۹۹ بالغ بر ۷۰ مورد آئین نامه و 
بخشنامه توسط هیئت وزیران صادر شده که همه آن در حوزه صادرات بوده 

است و ۷ مورد آن درباره ممنوعیت صادرات بوده است.
هرورانی با بیان اینکه صادرکنندگان به ثبــات نیاز دارند، افزود: باید راهبرد 
توسعه تجارت داشــته باشــیم؛ هیچ آماری از صادرات با ارزش افزوده باا و 
پایین نداریم و این نشــان می دهد دغدغه ای برای توســعه صادرات کشور، 
وجود ندارد و جهت گیری صادرات ما باید به ســمت صادرات ارزش افزوده 

باا باشد.

معاون وزیر صمت:  صادرات غیر نفتی را تا پایان دولت دو برابر می کنیم


